




Vážení spoluobčané, 

Vánoce, nejoblíbenější svátky roku jsou za dveřmi. 
V mnoha domácnostech už jsou upečené a nazdobené 
perníčky a voní cukroví, přemýšlíme, koho a čím obda-
rujeme, co všechno musíme a chceme ještě stihnout 
do konce roku. Roku, který utekl hrozně rychle a prováze-
ly a provázejí ho události, které nejsou veselé. Po krátkém 
nadechnutí po covidovém období, se nás hodně zblízka 
dotkly válečné události, které dopadají na všechny sféry 
života. Je těžké stále více zachovávat optimismus, když 
ze všech stran slyšíme jen informace o zdražování vlastně 
všeho. O to víc bychom si měli vážit malých radostí, kterých je okolo nás i tak stále dost. 
 Tento končící rok byl také rokem volebním a dovolte mi proto poděkovat všem, kteří 
přišli v září k volebním urnám a rozhodli o tom, kdo bude příští čtyři roky v zastupitelstvu 
naší obce. Mezi patnácti zastupiteli jsou čtyři nově zvolení zastupitelé. Děkuji všem, kteří 
mě dali důvěru, abych stála v čele naší obce další čtyři roky. Jako starostka začínám páté 
volební období. Vím, co mohu od své práce očekávat, co ji mohu dát a vím, že ke všemu, 
co mě čeká budu přistupovat s velkým pocitem odpovědnosti.
 Společně s obnoveným zastupitelstvem jsme navázali na předchozí plány a na posled-
ním zasedání jsme schválili rozpočet obce pro příští rok. 
 Věřím, že se nám bude práce dařit, zvládneme velké akce i malé výzvy, které stojí před 
námi, a že se podaří zajistit potřebné finanční prostředky na všechny investice.
 Děkuji všem, kteří se v tomto roce podíleli na práci pro obec, všem zaměstnankyním 
a zaměstnancům, panu místostarostovi, radním a zastupitelům. Děkuji občanům za jejich 
podněty,  všem spolkům a organizacím za jejich činnost a přeji jim hodně elánu do další 
dobrovolné práce a hodně spokojených členů a účastníků jejich akcí.

Vážení občané,

jménem zastupitelstva naší obce vám přeji příjemné prožití vánočního času s těmi, 
na kterých vám záleží nejvíce, se vzpomínkami na ty, kteří z nejrůznějších důvodů s námi 
být nemohou, a které máme ve svých srdcích.
 V novém roce ať vás provází dobré zdraví, k tomu víc veselejších dnů než těch smut-
ných, víc dnů úspěšnějších než těch, kdy se nedaří a hodně štěstí, lásky a příjemných 
zážitků.
 JUDr. Zuzana Hermanová

starostka obce 
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Zastupitelstvo obce na svých zasedáních projednávalo:
- Zahájení
- Rozpočtové opatření 
- Dodatek č.1 k Veřejnoprávní smlouvě č.06
- Prodej pozemku parc.č. 287/5 v k.ú. Drnovice
- Žádost o odkup pozemku 1659/4 v k.ú. Drnovice
- Žádost o odkup části pozemku 1642/1 v k.ú. Drnovice
- Prodloužení vodovodu a kanalizace – darovací smlouva
- Smlouva o dílo – oprava schodů ke kostelu
- Dohody o členství v JSDH
- Koncepční studie „Opatření na zmírnění dopadů klimatických změn“

Nové zastupitelstvo se před uzávěrkou zpravodaje sešlo pouze jednou
a na ustavujícím zasedání projednalo:
- Volba starosty a místostarosty
     a) určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě
 uvolnění  (§  71 zákona o obcích)
 b) určení způsobu volby starosty a místostarosty
 c) volba starosty
 d) volba místostarosty
- Volba dalších členů Rady obce
- Zřízení finančního a kontrolního výboru
 a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru
 b) volba předsedy finančního výboru
 c)volba předsedy kontrolního výboru
 d) volba členů finančního a kontrolního výboru       
- Dodatek č.1 ke Smlouvě o dílo – Oprava chodníků Za Lesní správou
 -  Modernizace učebny chemie a fyziky na ZŠ Drnovice

Rada obce na svých schůzích mj. projednávala: 
- Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce za rok 2022. Při přezkoumání
 nebyly zjištěny chyby a nedostatky.
- Hodnocení akce „Filmové léto“.  Vysoká návštěvnost. Na vstupném dobrovolném bylo  
 vybráno 30 711,- Kč, tyto prostředky jsou určeny na Konto bariéry. 
- Účetní závěrka Základní školy Drnovice ke dni 30.6. 2022. 
- Informace o průběhu veřejné zakázky „Energetické úspory metodou EPC v ZŠ Drnovice“. 
- Žádost o umístění v DPS 
- Žádost o odkup pozemků 
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- Smlouva o nájmu bytu v DPS. 
- Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě na investiční dotaci č. 06/2022. 
- Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 
- Projednání zápisu KŽP. 
- Dohoda o členství v JSDH. 
- Informace k průběhu čipování popelnic. 
- Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím účelově určeného finančního daru od Women  
 for Women, o.p.s. v rámci projektu OBĚDY PRO DĚTI. Finanční dar bude po vydání
 souhlasu přijat prostřednictvím ZŠ/ŠJ, která jej použije výhradně k účelu uhrazení   
 stravného pro žáky ZŠ ve školním roce 2022/2023. 
- Pokračování společného řízení Bytový dům – stavební úpravy Drnovice č.p. 313. 
- Žádost o udělení nadačního příspěvku z hasičského fondu Agrofertu na dovybavení   
 JSDH obce osobními ochrannými prostředky. 
- Žádost o změnu kapacity školní družiny a pověření k podání žádosti. 
- Účetní závěrka MŠ Drnovice, okres Vyškov, k 30.9. 2022. Rada bere na vědomí. 
- Poděkování Hasičského záchranného sboru Ústeckého kraje Jednotce sboru
 dobrovolných hasičů obce Drnovice za zásah při likvidaci požáru v Národním
 parku České Švýcarsko.  
- Nájemní smlouva o poskytnutí prostor kulturního domu za účelem pořádání tanečních kurzů. 
- Příspěvek na financování IDS JMK na rok 2023 bude činit 100,- Kč na občana,
 tedy 237 700,- Kč. 
- Návrh na vyřazení z majetku neopravitelných pomůcek a materiálu podal velitel JSDH Drno-
 vice. Celkem se jedná položky v pořizovací hodnotě 59 903,70 Kč. Zůstatková cena je 0,- Kč. 
- Informace o průběhu veřejné zakázky „Energetické úspory metodou EPC v ZŠ Drnovice“. 
 Rada obce seznámila s průběhem jednání hodnotící komisi a odsouhlasila její závěry.  
- K 31.12. 2022 vypověděla obci společnost E.ON smlouvy na dodávku elektrické energie
 ve veřejných budovách a pro veřejné osvětlení. Nová nabídka spotových cen se pohy- 
 buje na úrovni 12 500,- Kč/MWh. Rada navrhla poptat nabídku u společností Inoggy a ČEZ.
- Projednání programu ustavujícího zasedání ZO. 
- Výroční zpráva o činnosti Základní školy Drnovice ve školním roce 2021/2022. 
- Žádost o schválení rozpočtového opatření č.2 podala Mateřská škola Drnovice. Jde o navý-
 šení neinvestičního příspěvku od obce z důvodu zvýšení záloh na energie o 100 000,- Kč. 
- Účetní závěrka ZŠ Drnovice, okres Vyškov, k 30.9. 2022. 
- Dohoda vlastníků provozně souvisejících vodovodů č.6/2022-DVV, mezi Vodovody   
 a kanalizace Vyškov, a.s. a obcí Drnovice. Účelem této dohody je splnění zákonné
 povinnosti účastníků dohody jako vlastníků provozně souvisejících vodovodů upravit  
 svá vzájemná práva a povinnosti. 
- Návrh na změnu územního plánu
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- Zpráva o uplatňování Územního plánu obce Drnovice v uplynulém období
 11/2018 – 10/2022 II. uplatňované období. 
- Projednání návrhu rozpočtu na rok 2023. 
- Informace o věci záměru transformace nemocnic Jihomoravského kraje podává
 Odborový svaz zdravotnictví a sociální péče. 
- Informace k plánovanému sázení třešní v aleji na Luleč.
- Nabídka společnosti Galileo corporation s.r.o. na pořízení elektronické úřední desky.   
 Odloženo na příští rok. 
- Cenová kalkulace na jeden oběd pro cizího strávníka v kuchyni MŠ.
 Cena je vypočtena na 70,- Kč za oběd. 
- Pověření k provedení finanční kontroly ve veřejné správě v příspěvkové organizaci   
 obce za období 01-09/2022, a to v Mateřské škole Drnovice, okres Vyškov, v Základní  
 škole Drnovice, okres Vyškov, a do konce prosince 2022. 
- Plán inventur na rok 2022. 
- Smlouvy o reklamě. Zvýšení ceny za 1m2 reklamní plochy. Návrhem je zvýšení ceny   
 od 1.1. 2023 na 1200,- Kč bez DPH/m2 reklamní plochy/rok. 
- Žádost asociace Paprsek o poskytnutí dotace z rozpočtu obce na rok 2023. 
- Záměr prodeje pozemku p.č. 1130/31 v k.ú. Drnovice u Vyškova
- Žádost SDH Drnovice o umožnění skladovacího kontejneru na pozemku p.č. 1770 
 v k.ú. Drnovice u Vyškova. Jedná se o zařízení k úschově sportovního materiálu
 u cvičiště hasičů. 
- Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo č. S614/21-9340-01 DČ VaV uzavřené dne 9.9. 2021   
 mezi obcí a VŠB – Technická univerzita Ostrava. Předmětem dodatku je specifikace
 rozdělení odměny za provedené dílo. 
- Složení Komise pro sport a volný čas.
  Předsedkyně – Ing. Silvie Kunhartová
  Členové – Vítězslav Zbořil, Karel Artuban, Libor Čtvrtníček, Jiří Handl,
  Ing. Pavel Zouhar, Ing. Pavlína Musilová. 
- Složení Komise sociální a kulturní.
  Předsedkyně – Květoslava Synková
  Členové – Jan Dvořák, Helena Paráčková, Ladislava Růžičková,
  Mgr. Zdeňka Vartová, Slavomila Kummerová, Kateřina Hédlová. 
- Složení Komise životního prostředí. 
  Předsedkyně – Ing. Martina Jurová
  Členové – Pavel Hladík, Ing. Jiří Bébar, Jana Dvořáková, MUDr. Jaroslav Dvořák
- Složení Komise stavební a bytové. 
  Předseda - Zdeněk Sýkora
  Členové – Jan Bébar, Ing. Lukáš Hruška. 
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POPLATKY v obci DRNOVICE v roce 2023
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POPLATKY v obci DRNOVICE v roce 2023 
 

A) Platba poplatku za komunální odpad v roce 2023 
 

Poplatky stanoveny obecně závaznou vyhláškou obce Drnovice č.4/2021. 
Správce poplatku: Obecní úřad Drnovice, Drnovice č.p.1 

Výše poplatku: 600,- Kč / rok 
  -  na fyzickou osobu přihlášenou v obci Drnovice nebo  
 -  na vlastníka nemovité věci zahrnující byt, rodinný dům nebo stavbu pro rodinnou 

rekreaci, ve které není přihlášená žádná fyzická osoba a která je umístěna na 
území obce. 

Termín splatnosti poplatku:  j e d n o r á z o v ě   do  30. 4. 2023 

Způsob platby poplatku: 
• bezhotovostní platbou od 1.1.2023 na účet č.: 25 21 731 / 0100  

variabilní symbol: 1337,  
specifický symbol: číslo popisné domu, ve kterém je poplatník přihlášen k pobytu,  
poznámka: příjmení a jméno poplatníka.   
 
Platbu lze provést za více osob současně prostřednictvím společného zástupce (tzv. 
hromadná platba), např. člena rodiny, vlastníka domu.   
 
Po připsání platby poplatku na učet obce Drnovice bude známka za svoz odpadu 
doručena do 10-ti dnů do schránky na adresu trvalého pobytu poplatníka v obci Drnovice. 
V případě platby za neobydlený dům bude známka za svoz odpadu doručena do schránky 
na adresu neobydleného domu v obci Drnovice.   
 

• ve výjimečných případech, pokud nemá poplatník možnost bezhotovostní 
platby lze uhradit poplatky hotově v době úředních hodin v kanceláři obce  
od 1. 3. 2023. 
 

 
B) Platba poplatku ze psů v obci Drnovice v roce 2023 
 
Poplatky stanoveny obecně závaznou vyhláškou obce Drnovice č.2/2021. 
Správce poplatku: Obecní úřad Drnovice, Drnovice č.p.1 

Výše poplatku:  150,- Kč za 1.psa a rok 
 200,- Kč za druhého a každého dalšího psa téhož držitele 

Termín splatnosti poplatku:  j e d n o r á z o v ě   do  30. 4. 2023 

Způsob platby poplatku: 
• bezhotovostní platbou od 1.1.2023 na účet č.: 25 21 731 / 0100  

variabilní symbol: 1341,  
specifický symbol: číslo popisné domu, ve kterém je držitel psa přihlášen k pobytu,  
poznámka: příjmení a jméno držitele psa.   
 

• ve výjimečných případech, pokud nemá poplatník možnost bezhotovostní 
platby lze uhradit poplatky hotově v době úředních hodin v kanceláři obce  
od 1. 3. 2023. 
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Školní rok 2022/2023 jsme zahájili se 109 dětmi rozdělenými do pěti tříd.  

CO SE U NÁS OD ZAČÁTKU ŠKOLNÍHO ROKU DĚLO?

4.10. se vypravily Lišky a Sovičky k Žumpám za vodníkem – akce organizovaná ve spolu-
práci s Knihovnou Karla Dvořáčka ve Vyškově „Jižní Morava čte 2022“
5.10. mateřskou školu navštívila k vykonání logopedické depistáže Mgr. Kolbábková, vy-
šetřila 48 dětí, 11 byla pro správnou výslovnost logopedická péče ukončena, 10 dětí je 
v péči klinických logopedů mimo MŠ, dalším 6 byly péče mimo MŠ ještě doporučena. 
3 naše učitelky-asistentky preventivní logopedické péče v současné době pracují s 36 
dětmi v MŠ.
6.10. jsme uspořádali 11. podzimní zahradní slavnost, tentokrát s názvem „Ovocná“. Pro-
běhla tradičně se zapojením rodičů, kteří vytvořili se svými dětmi výrobky inspirované 
ovocem. Zasadili jsme jabloň, děti z Lišek vystoupily s krátkou kulturní vložkou, nechybě-
lo občerstvení, opékání špekáčků.
11.10. Lišky a část Soviček / děti s povinným předškolním vzděláváním / jely do Sokol-
ského domu ve Vyškově na pohádku „O Balynce dobrém štěněti“. Zbývající Sovičky a Žab-
ky se zúčastnily v MŠ vzdělávacího programu: „Lišák Emil“, pro Zajíčky a Broučky byl tento 
program připraven na 18.10.
19.10. se děti fotografovaly. 
15.11. přijelo do MŠ Divadlo Špílberg s pohádkou „Maxipes Fík“.
 
 
CO JSME BĚHEM ADVENTU JIŽ PROŽILI A CO NÁS JEŠTĚ V NEJBLIŽŠÍ DOBĚ ČEKÁ?

V neděli 4.12. vystoupily Lišky na Mikulášské nadílce v kulturním domě s pásmem „Vá-
noce jako dřív“
V pondělí 5.12. za dětmi do MŠ přišel Mikuláš, andělé a čertíci s nadílkou 
V úterý 6.12. předvánoční atmosféru nám vyčaroval Kouzelník Katonas
Ve  středu 7.12. Lišky navštívily vyškovské muzeum, kde probíhal vzdělávací program 
„Od Barborky po Tři krále“ 
Ve čtvrtek 8.12. Lišky vystoupily pro obyvatele DPS a předají dárky 
V pátek 9.12. jsme s dětmi pekly perníčky
V úterý 13.12. dopoledne proběhne vánoční besídka s nadílkou 
Ve  středu 14.12. Sovičky a Lišky pojedou do Sokolského domu na představení „Včelí 
medvídci zpívají“
Rozneseme dárečky důchodům / našim bývalým zaměstnancům / a pracovníkům OÚ

Květoslava Synková, ředitelka MŠ
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JAK BROUČCI USPÁVALI BROUČKY

Nastal studený podzimní čas, kdy se příroda pomalu připravuje na příchod zimy. Zvířátka 
si snáší zásoby do svých pelíšků a také broučci si musí hledat místečko, kde v hlubokém 
spánku přečkají zimu. Proto jsme se s dětmi ze třídy Broučků rozhodli, že jim s tím pomů-
žeme. V mateřské škole si děti na kamínek namalovaly svého broučka. Při hledání toho 
správného místečka pro zimní spánek jsme si nesli malou, ručně vyrobenou lucerničku, 
která nám svítila na cestu. Kamínkové broučky jsme zahrabali na klidném a bezpečném 
místě do hromádek spadaného listí. Nakonec jsme broučkům zazpívali ukolébavku a po-
přáli jim krásné sny a šťastné shledání zase na jaře.

 „Můj malý broučku, jdi klidně spát, 
 až přijde jaro, vrátíš se zas“. 
 Učitelky třídy Broučků

7. ROČNÍK SOUTĚŽE JIŽNÍ MORAVA ČTE 2022 NA TÉMA: „CO VYPRÁVÍ VODA“ 

Soutěž „Jižní Morava čte“ pořádá Moravská Zemská knihovna Brno ve spolupráci se zapo-
jenými knihovnami Jižní Moravy, jednou z nich je i Knihovna Karla Dvořáčka ve Vyškově. 
Její ředitel Mgr. Pavel Klvač nás oslovil, zda bychom se nechtěli do této soutěže zapojit. 
Řekli jsme ANO. 
 O vodě, jako o jednom z přírodních elementů, která tvoří společně se vzduchem zá-
kladní podmínky pro život na Zemi, si s dětmi v MŠ povídáme. Učíme se vodou šetřit, 
dohlíží na to kapička Jára. Děti vědí, co je to koloběh vody, kde všude můžeme vodu najít, 
dokážou vyjmenovat mnoho vodních živočichů. 
 Inspirací pro vytvoření nějakého díla byla vycházka Lišek a Soviček k mokřadům – 
Žumpám. Zde nás čekal nejen pan Klvač, ale velkým překvapením byl vodník, vlastně 
to byla paní vodníková. Děti řešily záludné úkoly a otázky, které pro ně měla připravené 
ve svých hrníčcích. Dozvěděly se, kteří živočichové v mokřadu žijí a také příhody a pověs-
ti, vztahující se k tomuto místu – třeba ta „O utopeném vápeníkovi“. Za odměnu dostaly 
nalepovací obrázky vodních živočichů. 
 Hned následující den se děti s chutí pustily do malování, kreslení, tvoření. Odevzdali 
jsme tři soutěžní práce do 5. kategorie volná tvorba / žáci MŠ, 1. a 2. třídy ZŠ /: „Vodníkovo 
království“ – autor Anna Růžičková, „Vodník v drnovických Žumpách“ – autor Petra Jan-
dlová, „Na vodě a pod vodou“ – kolektivní práce třídy Lišek. Vyhlášení výsledků proběh-
lo v Knihovně Karla Dvořáčka v sobotu 26.11. Lišky se umístily na 1. místě a postoupily 
do krajského kola, Anička a Peťka obsadily shodně 2. místo. Gratulujeme jim!

Helena Paráčková, učitelka

Přejeme Vám příjemný, klidný a ve zdraví prožitý advent s Vašimi nejbližšími.
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Zahájení školního roku
Čtvrtek 1. září 2022 se stal slavnostním dnem pro 44 prvňáčků, kteří tento den zahájili 
svou školní docházku. První část zahájení proběhla před budovou základní školy, kde 
krátkým proslovem je přivítal ředitel školy Mgr. Miroslav Zemánek. Hodně úspěchů 
ve škole prvňáčkům popřála také starostka obce JUDr. Zuzana Hermanová. Každý žáček 
byl osobně přivítán, dostal s přívěškem na krk školní čip a do mikrofonu sdělil ostatním, 
na co se do školy nejvíce těší.
 Druhá část prvního dne ve škole se odehrála v jednotlivých třídách – v 1. A a v 1. B. Zde 
si žáci pověděli více o škole, zazpívali písničku a objevili svoje první písmenko. A pak už 
byl čas naskládat slabikáře do aktovek a s rodiči si zajít na zmrzlinu.

Mgr. Soňa Mozgová
ŠKOLNÍ DRUŽINA
Radost z pohybu 
s příchodem podzimu se v naší družině konal 3. ročník celodružinového běhu „O SVATO-
VÁCLAVSKOU KORUNU“.  I letos to děti zvládly a dospělí byli v úžasu, s jakým nadšením 
a bojovností všichni závodili. Mladí atleti byli za své výkony odměněni uznáním rozhod-
čích, hezkým sportovním zážitkem, diplomem a malou sladkostí. Vítězové – 1.tř. – Vyma-
zalová Lucie, 2.tř. – Kavečka Marek, 3.tř. – Vymazal Matěj. Tak zase příští rok!

Máme rádi zvířata 
koncem měsíce září jsme dětem tradičně nabídli ukázku výcviku psů z kynologického 
klubu Vyškov. Pejsci předvedli se svými páníčky základní poslušnosti – sedni, lehni, aport, 
…Zpestřením programu byla přetahovaná – kdo je silnější, my nebo pes? 

Podvečerní průvod 
v pondělí 31. října se uskutečnila společná aktivita všech žáků ŠD s neuvěřitelným počtem 
100 dětí.  Letos dorazila i strašidla ze zámků a hradů (žáci 8. ročníku). Bílá paní obcházela 
školou, ďábel opustil hrad Rabí a poletoval nad střechou, z keřů naháněl hrůzu “Lesní pří-
zrak“. Loupeživá rytířka z hradu Potštejn přepadávala a kradla….Ano, občas i strach může 
být příjemný, když je formou hry a zábavy.

Kouzlení v ŠD 
16. listopadu jsme opět nahlédli do tajů kouzel. „Jmenuji se Michal Ondřej se dvěma jmé-
ny“ – tak se nám kouzelník představil a hned do své magie zapojil i děti. Králík, klobouk, 
hůlka, šátek, všechno mělo úspěch, ale nej nej byl létající prsten. Pro všechny přítomné 
to byl nevšední zážitek. 

žáci školní družiny

Legotýpci – projektový den 
Ve dvou říjnových dnech se naši třeťáčci vydali do Brna do Protocoolny - centra vzděláva-
cích aktivit. Kdo by si myslel, že si budou jen skládat „obyčejné“ LEGO, mýlil by se. Pomocí 
výukové sady LEGO Education Spike se totiž naučili, jak poskládané objekty rozpohybo-
vat a oživit. Lektor aktivit, díky svému poutavému uvedení do základů jednoduchého 
programování, dokázal k samotné tvorbě objektů strhnout nejen děti, ale i paní učitelky. 

Základní škola
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A tak nakonec všem dokázala jejich zkonstruovaná fotopast zachytit divoká zvířata, po-
norka neztratila svůj směr a zdárně se vynořila toho času někde v Tichém oceánu a taxík 
v Londýně dovezl své pasažéry bez jediného karambolu na místo určení. Teď už si bu-
deme společně jen přát, aby se i tyto výukové sady LEGO staly součástí našeho školního 
vybavení. Škola se dá totiž nejen přežít, ale i zažít hrou!

Mgr. T. Sločíková
Ekokurz Rychta Krásensko 
Dne 17.10. - 21.10. 2022 se třída 6.A a 6.B zúčastnily ekologického kurzu v Krásensku s ná-
zvem „Příroda na ostro“.
 Po příjezdu, uvítání a ubytování žáků následovalo seznámení se zvířecími obyvateli 
Rychty, které bylo pro žáky velmi zajímavé a poučné. Po velmi dobrém obědě a poledním 
klidu byli žáci vybaveni pomůckami pro terénní pozorování a vyrazili do přírody. Jedna 
skupina zkoumala hmyz v lese a na louce, druhá lovila bezobratlé živočichy v rybníce. 
Obě skupiny se poté prohodily, aby si všichni vše vyzkoušeli.
 Večer byl program ukončen ve společenském sále zábavnými hrami, které si žáci při-
pravili.
 Další den se žáci po bohaté snídani připravili opět na výzkum a po obědě vyrazili bá-
dat a ověřovat stanovené hypotézy. Někteří byli zpocení, ušpinění a dokonce mokří, ale 
ve výsledku byli nadšení a spokojení z odvedené práce. Odpoledne žáci zpracovávali vý-
sledky svého výzkumu a tvořili projekt, který měli následující den odprezentovat ostat-
ním žákům, pedagogům a lektorům. Večer už se nesl ve stylu zábavných večerních aktivit.
 Třetí poslední den byl ve znamení představení projektů a poslední ekologické hry „Roč-
ní období“. Po obědě už následoval odjezd směr Drnovice.

Mgr. Jaroslava Klementová

Keramická dílna 
Měsíc listopad byl ve znamení keramických dílen školáků ze ZŠ Drnovice. Postupně Ma-
ják ve Vyškově navštívili všichni druháci a vůbec poprvé i nejmenší prvňáci. Společným 
tématem byla zima a Vánoce. Některé děti tak modelovaly vánoční rybu, jiné si vybraly 
anděla. Všechny  pracovaly s velkým nasazením, pílí a snahou o co nejlepší výtvor. Konec-
konců nejde ani tak o konečný výsledek, jako o radost z tvoření. A tu snad měli všichni 
žáci. Radost budou mít jistě i rodiče, až výrobek obdrží jako vánoční dárek od svých dětí.

Mgr. Hana Špaňhelová
Naše škola žije sportem 
Letošní školní rok po vynucené pauze opět roztočil kola soutěží a činnosti sportovních 
kroužků na škole – Florbal v 1. a 2. třídě, ve 3. a 4. třídě, Sportovní hry a kondiční cvičení 
v 5.-9. ročníku. V září jsme v rámci hodin tělesné výchovy trénovali atletické disciplíny, což 
byla výborná příprava na celostátní testování tělesné zdatnosti dětí třetích a sedmých 
tříd. Testování si vyzkoušeli všichni žáci druhého stupně.
 V listopadu se žáci druhého stupně zúčastnili okresního kola ve stolním tenise. Zde se da-
řilo děvčatům 6.-7.ročníku a 8.-9.ročníku. Obě družstva shodně obsadila krásné druhé místo.
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Oblíbený florbal nabízí hráčům příležitost zažít výhry, naučit se vyrovnat s porážkou, vy-
dat ze sebe maximum sil, ale i pocit radosti a někdy i zklamání…Okrsková kola mají ode-
hraná žáci 6.-7.roč. a děvčata, kterým se podařilo vyhrát okrskové kolo a v okresním kole 
obsadila 3.místo. Stejnou soutěž budou hrát i hoši a dívky 8.-9.ročníků. Ve středu 30.11. 
se zúčastnili florbalové soutěže ČEPS Cup žáci a žákyně 4.-5.ročníku. Mladí florbalisté vy-
bojovali v konkurenci osmi družstev 2.místo. Stejného úspěchu dosáhla i děvčata, která 
postoupila do krajského kola.
 SPORTLIFE – festival sportu, tance a zábavy, který se koná každý rok na podzim v Brně 
na Výstavišti, navštívili i naši osmáci a deváťáci. Vyzkoušeli si nové formy zábavy, her a ješ-
tě si přivezli zajímavé ceny a upomínkové předměty.
 Naším cílem je, aby se co nejvíce dětí zapojilo do pohybových aktivit. Dlouholetou 
školní soutěž ve stolním tenise „O putovní pohár ředitele školy“ jsme nahradili turnajem 
v badmintonu. Ten mohou všechny děti průběžně trénovat v rámci hodin tělesné výcho-
vy. Rok 2023 zahájíme „lyžákem“, který se uskuteční ve dnech 16.-20.ledna 2023 v lyžař-
ském středisku Karlov v Jeseníkách.

Mgr. Lenka Čechová, Mgr. Petr Mach

Projektový den s rodilým mluvčím Aj 
V rámci výuky anglaického jazyka jsme se třída 8. A zúčastnili projektového dne s rodilou 
mluvčí z USA.
 Projektový den, který zorganizovala a doprovodila nás paní učitelka Gábrová, se konal 
27. 9. v Brně. Seznámili jsme se s americkou lektorkou Jill Sanders, se kterou jsme strávili 
dopoledne plné aktivit zaměřených na konverzaci v angličtině. Jednou z aktivit, která nás 
nejvíce zaujala byla hra „Kahoot“, kdy jsme soutěžili ve znalostech o USA. Další zajímavou 
činností bylo naplánování a prezentace dvoutýdenní dovolené do jedné z anglicky mlu-
vících zemích. Někteří z nás se vydali na Jamajku nebo Aljašku, někteří zase do Kanady 
či Chicaga.
 Pro většinu z nás to bylo první setkání s rodilým mluvčím anglického jazyka, celý pro-
gram byl velmi zábavný a přínosný pro rozvoj našich komunikačních dovedností.                                                                                       

Zachrdlová Veronika, Stoycheva Gabriela

Všeználek 
Jako každý rok bude naše škola pořádat přípravné skupinky Všeználek pro budou-
cí prvňáčky. 24. listopadu se konala schůzka rodičů, kteří měli zájem své předškoláčky 
do Všeználka přihlásit. Nahlásilo se 36 dětí z Drnovice i okolních vesnic. Na schůzce jsme 
se rozdělili do tří skupinek. První schůzka se bude konat hned první týden v lednu.
Už se moc na naše Všeználky těšíme.

Mgr. Milena Kosíková
Den otevřených dveří 
Ve čtvrtek 9. března 2023 škola pořádá „Den otevřených dveří“.

Mgr. Miroslav Zemánek, ředitel školy  
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Sbor dobrovolných hasičů 
 (www.hasicidrnovice.cz) 

 
 
Vážení spoluobčané a čtenáři obecního zpravodaje. Od jarního vydání uplynulo pro všechny 
poněkud „netradiční“ období a pro místní dobrovolné hasiče dvojnásob. Ustala veškerá 
kolektivní činnost a všechny, byť dlouhodobě plánované, akce musely být přesunuty nebo ve 
většině případů zrušeny. 
Nejvýznamnější dotčenou událostí bylo zrušení tradičních Svatofloriánských hodů. A tak místo 
zkoušení tanců a krojů zasedly naše členky k šicím strojům a šily roušky. Mladí hasiči museli 
zůstat doma a předčasně jim tak zrušením všech závodů skončila soutěžní sezóna. Během 
vyhlášeného nouzového stavu zprostředkovaly menší skupinky našich hasičů výdej 
dezinfekčního prostředku pro občany a jakmile bylo možné fungovat ve větších skupinách, 
začali jsme vše pomalu vracet do zaběhnutých kolejí. Odstartováno bylo sběrem železného 
šrotu a ostatní činnosti postupně následovaly.  
Pevně doufám, že se situace brzy vrátí do „normálu“ a druhé pololetí tak proběhne bez 
jakýchkoliv omezení vůči naší spolkové činnosti a budeme se opět moci vrátit zpět do zajetých 
kolejí a budeme se všichni (nejen hasiči) ve zdraví potkávat. 
 

Petr Jandl 
 
Jednotka PO: 
 
 Od 1. března 2020 do 30. června 2020 jsme vyjížděli k 7 mimořádným událostem a v 19 
případech poskytovali technickou pomoc v rámci naší obce.  
Z uvedených 7 mimořádných událostí se jednalo o 2 požáry a 5 mimořádných událostí 
spojených s červnovými rozmary počasí, zejména pak přívalovými dešti. 
Koronavirové období se podepsalo rovněž na počtu zásahů, kdy bylo patrné „utlumení“ 
společnosti, ale také minimalizovaný systém vysílání sil a prostředků k mimořádným 
událostem, aby se předešlo setkávání většího počtu osob. Nicméně jsme i tak byli vždy 
připraveni, a to včetně povinných opatření – vybaveni ochrannými rouškami, štíty a zásobení 
desinfekcí. 
Z 19 zásahů pro potřeby obce a občanů se jednalo o dovoz a výdej desinfekčních prostředků, 
prořezávku dřevin a pročišťování ucpaných propustků a kanalizačních rour. 
 
Výčet zásahů JSDH obce Drnovice v období od 1. 3. 2020 do 30. 6. 2020: 
DDaattuumm  OObbeecc  OObbjjeekktt  ČČlleennůů  CCoo  ssee  ssttaalloo  OOdd  DDoo  

8. 4. Vyškov PDA 20 Požár 12:21 13:30 

19. 4. Vyškov PDA 20 Požár 17:37 18:12 

13. 6. Vyškov Strom 6 Odstranění stromu 18:35 18:52 

13. 6. Vyškov Zaplavená 
komunikace 8 Čerpání vody 18:41 19:25 

Vážení spoluobčané a čtenáři obecního zpravodaje, 
přiblížil se konec roku 2022. V tomto období se ohlížíme 
za již splněnými úkoly, ale díváme se také dopředu na plá-
ny, které nás čekají v roce následujícím.

Letošek se po pomalejším rozjezdu opět začal z pohledu spolkové 
činnosti přibližovat letům „předcovidovým“. Naši mladí hasiči se hned 
po letních prázdninách s vervou vrhli na pravidelných schůzkách 
do trénování svých dovedností, aby vše proměnili v úspěchy na vypsaných soutěžích. V září 
vyjeli členové sboru, ale hlavně jejich děti, do ZOO Olomouc. Pravda, počasí bylo na tu dobu 
poměrně sychravé, ale odměnou nám byla poloprázdná ZOO a zvířata vděčná za každého 
návštěvníka, který se na ně ten den přišel podívat. Na podzimní drakiádu se naopak počasí 
vydařilo báječně a při hojné účasti byla na poli za hřbitovem draků plná obloha.
 V roce následujícím Vás všechny rádi přivítáme již v lednu na tradičním Hasičském bále. 
Čekají nás jubilejní Svatofloriánské hody a především oslavy 130 let od založení hasičs-
kého sboru v Drnovicích.
 V dalších řádcích bychom Vás rádi detailněji informovali o naší činnosti za uplynulé 
pololetí. Vzhledem k pestré činnosti se jedná o výběr, z našeho pohledu, zásadních akcí 
a více si můžete přečíst na stránkách www.hasicidrnovice.cz nebo na facebookovém pro-
filu SDH Drnovice.

JEDNOTKA POŽÁRNÍ OCHRANY:
Od 10. července do 30. listopadu 2022 jsme vyjížděli ke 12 mimořádným událostem 
a ve 20 případech jsme prováděli plánované činnosti v rámci naší obce. Z uvedených 12 
mimořádných událostí se jednalo o 7 požárů, 2x technický zásah po přívalovém dešti, 2 
plané poplachy a 1 taktické cvičení složek IZS. Ze 22 zásahů pro potřeby obce a občanů se 
jednalo o kácení stromů, požární asistence, ukázky a likvidaci obtížného hmyzu.

Výčet zásahů JSDH obce Drnovice v období od 10. 7. 2022 do 30. 11. 2022:
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Jednotka PO: 
 
 Od 10. července do 30. listopadu 2022 jsme vyjížděli ke 12 mimořádným událostem a 
ve 20 případech jsme prováděli plánované činnosti v rámci naší obce.  
Z uvedených 12 mimořádných událostí se jednalo o 7 požárů, 2x technický zásah po přívalovém 
dešti, 2 plané poplachy a 1 taktické cvičení složek IZS. 
Ze 22 zásahů pro potřeby obce a občanů se jednalo o kácení stromů, požární asistence, ukázky 
a likvidaci obtížného hmyzu. 
Výčet zásahů JSDH obce Drnovice v období od 10. 7. 2022 do 30. 11. 2022: 
DDaattuumm  OObbeecc  OObbjjeekktt  ČČlleennůů  CCoo  ssee  ssttaalloo  OOdd  DDoo  

17. 7. Luleč Tráva na louce 17 Požár trávy 12:58 13:33 

21. 7. Ruprechtov Kravín 19 Požár budovy 23:12 1:00 

29.7. - 
5.8. Hřensko Les 9 

Požár v národním 
parku 

19:52 20:00  

10. 8. Vyškov Autobus a stoh 12 Požár 3:57 8:30 

28. 8. Lhota Úklid komunikace 18 Technická pomoc 12:34 14:33 

28. 8. Vyškov Čerpání vody 14 Technická pomoc 14:05 15:00 

3. 9. Lhota Dílna 14 Požár dílny 8:27 8:57 

7. 9. Terešov Střecha RD 15 Požár střechy 15:32 20:31 

22. 9. D1, 224,5. 
km NA s cisternou 12 Planý poplach 8:08 8:51 

15. 10. VÚ Březina Dopadová plocha 20 Taktické cvičení 6:41 17:37 

20. 10. Nemojany Fritéza v kuchyni 
hotelu 8 Požár fritézy 14:53 15:16 

12. 11. Vyškov Nenahlášené 
pálení 15 Planý poplach 17:01 17:17 

 
Požár lesa v národním parku České Švýcarsko – 29. července - 8. srpna 2022 
 
V pátek 29. července 2022, v podvečerních hodinách, jsme byli z krajského operačního a 
informačního střediska HZS Jihomoravského kraje informování, že naše jednotka byla 
vytipována, jako jedna ze několika dalších, do odřadu HZS Jihomoravského kraje, který měl 
mířit do národního parku České Švýcarsko, kde řádil rozsáhlý požár. V tu chvíli se roztočil 
kolotoč úkolů, které bylo nutno splnit. Jednotka se sešla ve zbrojnici, byla vytipována první 
trojice našich členů a také další na střídání. Tito si odešli sbalit osobní věci a my ostatní jsme 
začali připravovat techniku – CAS20 byla dovybavena dalšími hadicemi, posíleny byly 
prostředky pro osvětlení, byly přiloženy dostatečné zásoby stravy a nápojů a také náhradní 
osobní ochranné prostředky, lehátka a spacáky. Ve 20:00 hod vozidlo vyjelo směr hasičská 
stanice Brno – Lidická, kde jsme se připojili k dalším – z HZS Jihomoravského kraje byly 
zastoupeny všechny územní odbory a odřad byl doplněn naší CAS20, velkoobjemovou 
cisternou hasičů ze Zbýšova a dopravním automobilem z Kuřimi. Po naložení dalších 
prostředků pro odřad vyrazila kolona směr Ludvíkovice u Děčína. Zde jsme byli ubytováni v 
místním kulturním domě a měli zde své zázemí. Po ubytování již následoval přesun do  
NP České Švýcarsko. Náš odřad zasahoval v oblasti mezi Mezní Loukou a Vysokou Lípou, na 



Požár lesa v národním parku České Švýcarsko – 29. července - 8. srpna 2022
V pátek 29. července 2022, v podvečerních hodinách, jsme byli z krajského operačního 
a informačního střediska HZS Jihomoravského kraje informování, že naše jednotka byla 
vytipována, jako jedna ze několika dalších, do odřadu HZS Jihomoravského kraje, který 
měl mířit do národního parku České Švýcarsko, kde řádil rozsáhlý požár. V tu chvíli se roz-
točil kolotoč úkolů, které bylo nutno splnit. Jednotka se sešla ve zbrojnici, byla vytipová-
na první trojice našich členů a také další na střídání. Tito si odešli sbalit osobní věci a my 
ostatní jsme začali připravovat techniku – CAS20 byla dovybavena dalšími hadicemi, 
posíleny byly prostředky pro osvětlení, byly přiloženy dostatečné zásoby stravy a nápo-
jů a také náhradní osobní ochranné prostředky, lehátka a spacáky. Ve 20:00 hod vozidlo 
vyjelo směr hasičská stanice Brno – Lidická, kde jsme se připojili k dalším – z HZS Jihomo-
ravského kraje byly zastoupeny všechny územní odbory a odřad byl doplněn naší CAS20, 
velkoobjemovou cisternou hasičů ze Zbýšova a dopravním automobilem z Kuřimi. Po na-
ložení dalších prostředků pro odřad vyrazila kolona směr Ludvíkovice u Děčína. Zde jsme 
byli ubytováni v místním kulturním domě a měli zde své zázemí. Po ubytování již násled-
oval přesun do NP České Švýcarsko. Náš odřad zasahoval v oblasti mezi Mezní Loukou 
a Vysokou Lípou, na kopci Větrovec. Již cestou na místo jsme na vlastní oči viděli, že rozsah 
požáru je takový, jaký jsme si dříve nedokázali ani představit, všude kam oko dohlédne 
byla spálená krajina Po příjezdu k Větrovci jsme po celé dny prováděli likvidaci požáru. 
Jelikož se požár šířil v zemi a kořenovém systému, hasilo a rozrývalo se stále intenzivně. 
S ohledem na horský a skalní terén byl pohyb v oblasti náročný až nebezpečný. K hašení 
se využívaly proudy „D“, hasící hřeby a termokamera. Po osm dnů to byli naši nejbližší 
pomocníci. V neděli v noci byla na místo navíc vyslána přenosná motorová stříkačka Ro-
senbauer. Jelikož cisterny tlačily vodu do vedení s velkým převýšením a na vzdálenost cca 
1,5 kilometru, bylo nutné do vedení vložit posilující stroj. Odřad se střídal v pravidelných 
periodách a tak naši členové jeli střídat v pondělí a středu následujícího týdne. Na místě 
si vždy předali techniku, úkoly, zkušenosti a pokračovalo se dál. V pátek 8. srpna pak naše 
jednotka činnost na místě ukončila a vrátila se zpět na základnu.
 Následující den nás čekal velký úklid. CAS20, byla ve stavu velkého znečištění a bylo 
nutné ji kompletně vyskládat, vysát, vytřít a také doplnit. Na místě bylo ponecháno 27 
našich hadic, které vytvořily páteřní linku přes celý Větrovec až na úpatí dalšího kopce – 
Bouřňáku. V odpoledních hodinách se vše podařilo, vozidlo bylo zařazeno do akceschop-
ného stavu a my se vrátili zpět domů.

Požár střechy na rodinném domě – 7. září 2022, 15:32 – 20:31 - Terešov
Požár střechy rodinného domu v Terešově – to byla informace ve výjezdové SMS, která 
nás svolávala ve středu 7. září 2022 v odpoledních hodinách. Již po třech minutách vy-
jíždí prvovýjezdová CAS, kterou po chvíli následuje cisterna velkoobjemová. Po příjezdu 
na místo, kde již zasahovaly jednotky HZS JmK HS Vyškov, JSDHo Hlubočany a Vyškov, 
jsme na pokyn velitele zásahu utvořili skupinu, která měla za úkol zamezit šíření požáru 
ve hřebeni střechy, s využitím hasících hřebů a termokamery. Nasazení hřebů se osvědčilo 
a požár se podařilo dostat pod kontrolu s nasazením několika proudů ze dvorního trak-
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tu a již zmíněných hasících hřebů. Tyto práce probíhaly v dýchací technice. Po lokalizaci 
požáru byla střecha rozebírána pomocí AKU vrtačky a následně se dohašovala jednotli-
vá ohniska. Naši členové průběžně střídali zasahující na útočných proudech a podíleli se 
na vyhledávání ohnisek a rozebírání střechy. Po likvidaci požáru byla povolána další naše 
technika a členové s krycími plachtami a střešními latěmi. Následně jsme, spolu s dalšími 
zasahujícími provedli provizorní zaplachtování poškozené střechy, aby se eliminovaly se-
kundární škody způsobené deště. Po setmění jsme měli hotovo a všichni jsme se vrátili 
zpět na základnu, kde nás čekala příprava techniky do akceschopného stavu a rozchod 
domů.

Shrnutí roku 2022
Ke 30. listopadu vyjížděla jednotka k 25 mimořádným událostem a dalším 50 činnostem 
pro obec a občany. Oproti předchozímu roku se jedná o pokles, který lze ale přičíst klima-
ticky „normálnímu“ roku bez výrazných výkyvů.
 Dopravními automobily jsme navíc zabezpečovali dopravu mládeže na soutěže a to 
i mimo Jihomoravský kraj.
 Ze zásahů bylo 13 požárů, 5 technických pomoci, 4 plané poplachy, 1 dopravní nehoda, 
1 taktické cvičení a 1 čerpání vody. Na zásazích se podílelo 47 členů, včetně dorostenců. 
Někteří více, jiní méně intenzivně. Většina členů je mimořádně obětavých a dle svých 
možností se podílí na činnosti jednotky. Jen díky jim jsme měli vždy připraveny minimálně 
2 družstva na výjezdu, mnohdy i více. Průměrná účast na výjezdu byla bezmála 14 členů. 
V Drnovicích jsme zasahovali 45 krát.
 U zásahů jsme strávili 239 hodin (2 417 člověkohodin) a u ostatních činností se jednalo 
o více jak 138 hodin práce (1 102 člověkohodin).    

Antonín Bastl

MLADÍ HASIČI

Pro ročník 2022/2023 máme čtyři kolektivy dětí, které se se svými vedoucími schází jed-
nou týdně, někteří se však intenzivněji věnují přípravě na závody jednotlivců individuál-
ním tréninkem. Dětem se snažíme připravovat kromě běžných schůzek i různé exkurze, 
soustředění, besídky a podobně – prostě smysluplně využívat jejich volný čas. V letošním 
ročníku máme zastoupení v kategorii přípravka, mladší, starší, dorostenky a dorostenci 
jednotlivci.

Krajské kolo v běhu na 60m
V neděli 7. 8. 2022, v termínu Svatovavřinecké pouti, jsme s mladými hasiči vyrazili repre-
zentovat okres Vyškov na krajské kolo jednotlivců v běhu na 60 m s překážkami. Soutěž 
probíhala na sportovním stadionu VUT v Brně. Jednalo se o první ročník postupové sou-
těže v této disciplíně. Celkem soutěžilo 141 dětí, které postoupily z okresních kol. Katego-
rie byly rozděleny dle věku na starší a mladší a dále na dívky a chlapce. Organizačně byla 
soutěž dobře připravená a rychle ubíhala.



Z Drnovic se zúčastnili 4 chlapci v kategorii mladší. Z 35 chlapců v této kategorii mohlo 
na republikové kolo postoupit jen 10 nejlepších. Naše ambice nebyly malé a chtěli jsme 
se do top 10 dostat. Na 20. místě se umístil Oliver Jílek, který v prvním pokusu předvedl 
solidní výkon a zapsal čas 18,48 sec. Za chybu v druhém pokusu pak dostal NP. Lepšího 
umístění dosáhl Martin Křetínský, který s prvním pokusem s časem 20,66 sec. nebyl spo-
kojen, avšak ve druhém pokusu dokázal navázat na svoje nejlepší časy, kdy si za čas 17,83 
sec. vybojoval pěkné 14. místo. Josef Umshaus v prvním pokusu také chyboval a dokončil 
v čase 20,87 sec. Ve druhém pokusu tedy musel pořádně zabojovat. S výsledným časem 
17,72 sec. obsadil celkové 12. místo a postup na republiku mu unikl o pouhých 0,22 sec. 
Nejlepšího výsledku a také osobního rekordu dosáhl Robin Jílek. Již v prvním pokusu 
předvedl vydařený výkon v čase 17,30 sec., který ještě vylepšil v druhém pokusu na 16,70 
sec. a postoupil ze 7. místa na republikové kolo, které proběhlo 25. 9. 2022 v Benešově. 

Olomoucký drak
3. září 2022 jsme vyrazili s našimi mladými hasiči na další soutěž v běhu jednotlivců na 60m 
s překážkami, tentokrát na 15. ročník Olomouckého draka. Soutěž proběhla za pěkného 
počasí na tartanové trati stadionu Lokomotiva Olomouc. Soutěže se zúčastnilo celkem 
198 dětí. Náš sbor reprezentovalo 10 dětí.
 Po nástupu byla soutěž zahájena kategorií přípravka, děti od 3 do 5 let věku. Na start se 
postavilo pouze 6 dětí, 4 dívky a 2 chlapci. Z 6 dětí se na krásném 3. místě umístila Gabriela 
Umshausová s časem 31,27 sec.
 Následovala kategorie mladší dívky. Soupeřilo mezi sebou 47 závodnic. 44. příčku obsa-
dila Marie Anna Umshausová s časem 30,74 sec. a 28. místo vybojovala Lenka Kavečková 
s výsledným časem 21,41 sec.
 V kategorii mladší chlapci jsme měli zastoupení hned 7x. Největší smůlu měl Michal 
Holzer, který dokázal vylepšit své osobní maximum na čas 16,52 sec., ale za rozpojení ha-
dic dostal neplatný pokus a obsadil až závěrečnou 40. příčku. Marek Kavečka vybojoval 36. 
místo s časem 27,33 sec., Jiří Holzer pak 34. příčku za čas 26,44 sec. Štěpán Rejzek nebyl 
spokojen, s časem 20,94 sec. dosáhl na 26. místo. Martin Křetínský předvedl stabilní výkon 
a získal za čas 18,06 sec. 17. místo. Josef Umshaus dosáhl na 14. příčku s časem 17,03 
sec. a nejlepší náš výsledek dnešní soutěže vybojoval Robin Jílek s časem 16,73 sec., který 
stačil v nabité konkurenci na 12. místo.

Šedesátky ve Vyškově
V sobotu 17. září 2022 jsme vyrazili s MH na soutěž do Vyškova. Soutěžilo se v disciplínách 
60 m jednotlivci a štafeta požárních dvojic (ŠPD). 
 Soutěž zahájila kategorie starších. V ŠPD naše zkušenější družstvo „Drnovice 1“ získalo 
krásné 1. místo za čas 58,34 sec. Družstvo „Drnovice 2“ běželo v této kategorii poprvé a 10 
trestných vteřin je odsunulo z 6. místa až na 13. příčku z 15 hlídek. V 60 m vybojovala 
Natálie Zbořilová v čase rovných 16 sec. 10 místo, Natálie Čtvrtníčková 14. místo za čas 
16,43 sec., Barbora Žlebková 26. místo za čas 18,6 sec. a na svém prvním závodě v této 
kategorii Lenka Kavečková 36. místo za čas 20,99 sec. z celkem 44 dívek. Mezi chlapci 
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vybojoval Jiří Beneš 7. místo za čas 16,13 sec., Robin Jílek 15. místo v čase 19:48 sec. a Filip 
Drmola obsadil v čase 28,2 sec. 23. místo z 24 závodníků.
 V kategorii přípravka se děti teprve učí. Svůj pokus ve ŠPD úspěšně ukončily na 5. místě 
z 5. V 60 m nám naopak patřila vyšší místa. Lucie Vymazalová zvítězila v čase 22,18 sec., 
Adéla Rogožanová vybojovala 5. místo v čase 27,82 sec., Natálie Střelecká obsadila 6. mís-
to v čase 28,54 sec. a na 8. místě se umístila Gabriela Umshausová s časem 30,47 sec. 
z celkem 23 dívek. Mezi chlapci se nejlépe umístil Tomáš Zelinka, který obsadil 7. místo 
v čase 29,93 sec., Lukáš Kropáč dokončil v čase 35,83 sec. a získal 12. místo z 16 závodníků.
 V mladší kategorii jsme měli v ŠPD zastoupení se 2 družstvy. Rychlejší družstvo „Drno-
vice 3“ získalo 3. místo, „Drnovice 11“ pak obsadilo 9. místo ze 12. V 60 m jsme měli v ka-
tegorii mladší největší zastoupení, 5 dívek a 15 chlapců. U dívek obsadila 14. místo Lucie 
Jandlová za čas 23,74 sec., Simona Ulrichová obsadila 17. místo za čas 25,27 sec., Marie 
Anna Umshausová doběhla 19. v čase 25,61 sec., Martina Dvořáková dokončila 23. a Anna 
Křetínská 26. z 29 dívek. Mezi našimi chlapci byl nejrychlejší Matěj Vymazal s časem 17,11 
sec., který obsadil 4. místo, Michal Holzer v čase 17,16 sec. obsadil 5. místo, Oliver Jílek 
s časem 17,44 sec. vybojoval 7. místo, Martin Křetínský za 17,57 sec. skončil 8., Štěpán 
Rejzek zaběhl za 17,59 sec. a skončil 10. Josef Umshaus za 17,67 sec. dosáhl na 11. místo, 
Marek Kavečka v čase 19,75 sec. 12. místo, Dan Sedláček za čas 21,65 sec. 14. místo. David 
Vybíral doběhl 16., Antonín Bastl 18., Jiří Holzer 19., Marek Dvořák 27., Mikuláš Rogožan 
29., Kryšpín Ondroušek 32. a závěrečná 40. příčka patřila Kubovi Sadílkovi.

ZPV v Morkovicích
V sobotu 24.9.2022, za krásného podzimního počasí jsme vyrazili na soutěž v Závodu 
požárnické všestrannosti (ZPV) do Morkovic. Pro děti to byla první zkušenost v této sou-
těži mimo náš okres.
 Družstvo Drnovice A ve složení Michal Holzer, Oliver Jílek a Josef Umshaus vyrazilo jako 
16. Kluci předvedli výbornou fyzickou kondici - do cíle doběhli dokonce před hlídkou, 
která vyrazila na trať před nimi a měli nejrychlejší běžecký čas. Záleželo tedy na počtu 
nasbíraných trestných bodů, těch bylo nakonec 8 a v celkovém součtu to znamenalo pr-
venství! Následoval start družstva Drnovice B složený z Lucie Jandlové, Simony Ulrichové 
a Martina Křetínského. I toto družstvo předvedlo solidní běžecký čas a stejně jako naše 
první družstvo získalo 8 trestných bodů. K naší velké radosti dokončily děti na 2. místě!

Mistrovství ČR v běhu na 60 metrů
25. září se konal 1. ročník MČR v běhu na 60 m jednotlivců. Soutěž probíhala na 4 tar-
tanových drahách městského atletického stadionu v Benešově. Náš sbor reprezentoval 
Robin Jílek v kategorii mladší chlapci. V této kategorii soutěžilo 121 nejrychlejších chlapců 
z ČR. Soutěž byla velice dobře organizačně připravená a probíhala rychle dle časového 
harmonogramu.
 Robin na prezenci dostal startovní číslo 53. Hned v prvním pokusu dokázal úspěšně 
dokončit v krásném čase 16,41 sec. Již tímto pokusem si dokázal vylepšit svoje osobní 
maximum. Měli jsme velikou radost, že se tréninky a vynaložené úsilí zúročily. Na druhý 
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pokus tedy Robin nastoupil se zajištěným časem a cílem bylo pokusit se jej ještě vylepšit. 
A podařilo se! Robin proběhl cílem v čase 16,16 sec.!!! ve svém novém osobním rekordu. 
V nadupané konkurenci z celé ČR předvedl skvělý výkon a vybojoval výborné 46. místo. 
Blahopřejeme!
 Při zpáteční 209 km dlouhé cestě jsme se ještě zastavili na burger a hranolky, abychom 
reprezentaci a výkon oslavili.

Šumperský soptík
V sobotu 8. října 2022 jsme vyrazili dvěma auty na 105 km dlouhou cestu do Šumperka, 
kde se konala soutěž v 60 m jednotlivci, Šumperský Soptík. Říjnová sobota byla již chlad-
nější, ale bez deště a tato již vyhlášená soutěž přilákala poměřit svoje síly celkem 445 dětí 
z širokého okolí. 10 dětí bylo od nás z Drnovic. Oproti doposud navštíveným soutěžím zde 
bylo možno soutěžit i v 5-členných družstvech, kdy se počítal součet 4 nejrychlejších časů. 
U jednotlivců mělo možnost bojovat o nejvyšší příčky pouze 30 nejrychlejších závodníků 
z prvního pokusu v každé kategorii.
 Zahájení patřilo kategorii přípravka, která byla smíšená. Všechny naše 3 děti postoupily 
do 2. kola. Gábinka Umshausová obsadila 20. místo za výsledný čas 32,05 sec. Pro Aničku 
Křetínskou to byla poslední soutěž v kategorii přípravka, ukončila v krásném čase 24,28 
sec. a obsadila 6. příčku. Naposled soutěžil za přípravku i Jiřík Holzer, který s časem 23,42 
sec. dosáhl na stupně vítězů a obsadil krásné 3. místo. 
 Následovala kategorie mladších dívek, kde nás reprezentovala, mezi 77 děvčaty, Ma-
riánka Umshausová, která obsadila v čase 25,79 sec. 42. místo a do druhého kola již ne-
postoupila. 
 V kategorii mladších chlapců jsme měli hned 4 závodníky. Smolný den dnes připadl 
na Marečka Kavečku, který měl za rozpojení hadic neplatný pokus. Ostatní kluci si zde 
však dokázali vylepšit svoje osobní maximum. Na 15. místě z 93 chlapců dokončil Oli Jílek 
v čase 17,18 sec. Těsně před ním na 14. místě za čas 17,13 sec. skončil Martin Křetínský. 
Největším úspěchem byl vydařený pokus Pepíka Umshause, který dokázal dokončit v čase 
15,50 sec. a vybojoval krásnou 5. příčku! 
 Po doběhnutí pokusů přípravky a mladších žáků následovalo vyhlášení 10 nejrychle-
jších v každé kategorii. Za družstvo jsme měli přihlášeny pouze kluky v kategorii mladších. 
Součtem časů Martina, Oliho, Pepíka, Jirky a Marka připadlo klukům celkové 4. místo z 30 
soutěžících družstev.
 Druhá polovina soutěže patřila kategorii starších. V nejpočetnější skupince 146 dívek 
bojovala naše Lenička Kavečková. Její první závod se jí však nevydařil a s výsledným ča-
sem 27,65 sec. jí připadla až 134. příčka. Mezi 86 staršími chlapci měl bojovat Robin Jílek, 
ale kvůli bolesti paty při tréninku před startem musel svůj start zrušit.

ZPV Olšany
Na sobotu 15. 10. 2022 bylo naplánováno okresní kolo MH v Závodu požárnické všestran-
nosti. Soutěž probíhala v Olšanech u rybníka. Organizačně byla soutěž dobře zvládnutá 
a trať pěkně připravená. Akci příliš nepřálo počasí, protože od rána mrholilo a některá 
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družstva to tedy odradilo soutěžit, i přesto byla účast družstev vysoká. Náš sbor přijel 
na soutěž s 50 členy, z toho bylo 36 závodících dětí, 7 rozhodčích a 7 vedoucích, dále 
s námi přijeli i někteří rodiče od dětí, kteří nám pomohli především s dopravou.
 Soutěž zahájila kategorie přípravka s 8 družstvy ve startovním poli. Náš sbor reprezen-
tovalo jediné družstvo ve složení Lucie Vymazalová, Natálie Střelecká, Gabriela Umshaus-
ová, Tomáš Zelinka a Lukáš Kropáč. Děti byly velice šikovné, předvedly běžecky nejrych-
lejší čas. I s přičtením 7 trestných bodů dokončily na 1. místě, za které dostaly vytoužené 
medaile.
 V kategorii mladších jsme měli tři hlídky. Jako první vyrazilo Družstvo Drnovice 11A, 
dosáhli 4. nejrychlejšího času, ale 20 trestných bodů je odsunulo na pěknou 5. příčku. 
Družstvo 11B jsme doplnili 2 dětmi z Lulče. Děti úspěšně dokončily, ale stačilo to až 
na 14. místo z 19 družstev. Největšího úspěchu dosáhlo naše poslední startující družstvo 
ve složení Antonín Bastl, Martin Křetínský, Michal Holzer, Štěpán Rejzek a Josef Umshaus. 
Kluci na trati byli výborní, předvedli nejrychlejší běžecký čas a nejmenší počet trestných 
bodů, pouze 7 ze střelby, proto jim právem, s náskokem 10 minut před následujícím 
družstvem, patřila 1. příčka a další zlaté medaile putovaly do Drnovic.
 V kategorii starších jsme také reprezentovali se třemi hlídkami. Jako první z našich dětí 
vyběhly na trať Natálie Zbořilová, Barbora Žlebková, Adam Zelinka, Matyáš Hynšt a Petr 
Beneš. Děti opět předvedly nejrychlejší čas a s nejnižším počtem trestných bodů dokázaly 
také zvítězit a získat třetí sadu zlatých medailí do Drnovic! I naše další hlídky dokončily 
úspěšně, a to na 6. a 14. místě z 27 družstev.
 Jako poslední nás na soutěži reprezentoval mezi středními dorostenci Petr Kulík, před-
vedl pěkný výkon a dokončil na krásném 2. místě se ztrátou pouhé 1 minuty na vítěze.

O pohár starostky obce Drnovice v uzlování
V sobotu 5. 11. 2022 se u nás konal 17. ročník závodu v uzlové štafetě. Po nucené dvouleté 
pauze jsme opět mohli soutěž připravit v plném rozsahu. Letos jsme po několikaleté od-
mlce využili prostory nově zrekonstruovaného kulturního domu, který nám poskytl per-
fektní zázemí. Závodů se zúčastnilo celkem 71 čtyřčlenných družstev. Kategorie byly opět 
rozděleny na jednotlivé časové úseky. Nejprve začínala kategorie přípravka, pak následo-
vala kategorie mladší a celodenní závody uzavírala kategorie starších žáků. Bylo to takto 
realizováno z důvodu, aby děti nemusely tak dlouho čekat a průběh byl hladší a rychlejší. 
 V kategorii přípravka se letos utkalo 18 družstev, z toho čtyři domácí. Ve velké kon-
kurenci naši nejmenší obstáli a obsadili 1., 8., 11., 12. místo.
 Kategorie mladší se účastnilo 26 družstev, z toho šest našich družstev. I v této kategorii 
jsme získali příčku nejvyšší, všechny děti byly moc šikovné. Naše družstva se umístila na 1., 
2., 6., 7., 16. a 24. místě.
 Nejstarších družstev bylo 27. Domácí barvy hájily letos 3 týmy. Nejstarším se také za-
dařilo a tak můžeme s hrdostí říct, že všechny nejcennější kovy letos zůstaly doma. Umístili 
jsme se na 1., 7. a 13. místě.
 Závěrem bychom rádi poděkovali všem sponzorům, díky kterým se nám podařilo pro 
děti připravit hodnotné ceny hodny jejich báječných výkonů.
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Ostravsko beskydské šedesátky
O víkendu 46. týdne roku 2022 proběhl 4. a závěrečný závod Českého halového poháru 
v běhu na 60 m s překážkami, který se uskutečnil v atletické hale Vítkovice v Ostravě. Pro 
nás to byl letošní první halový závod a pro zúčastněné děti halová premiéra. Soutěž byla 
rozdělena do 2 dnů a organizačně skvěle připravená, takže i přes veliký zájem soutěžících 
rychle probíhala. Soutěžilo se na 4 tartanových drahách.
 V sobotu 19.11.2022 začínala kategorie starších. Náš sbor reprezentovaly 4 děti, které 
vyrazily pod vedením Lukeho a Petra. V kategorii starší chlapci soutěžilo 183. závodníků. 
Za Drnovice předvedl nejlepší výsledek Jiří Beneš, který vybojoval 107. místo s časem 
15,49 sec. Na 160. místě skončil Adam Zelinka s časem 18,60 sec. Mezi děvčaty, kde sou-
peřilo 272 dívek, zaběhla Natálie Zbořilová čas 15,34 sec. a obsadila 185. místo, Natálie 
Čtvrtníčková se umístila na 230. místě s časem 16,34 sec.
 Neděle 20.11.2022 patřila kategorii mladších. Tentokrát vyrazilo 5 chlapců a 1 dívka pod 
vedením Pepy a Michala. Soutěž byla opět zahájena chlapci, kterých se postavilo na start 
celkem 149. Nejlépe zaběhl Josef Umshaus, který s výsledným časem 15,91 sec. získal 38. 
příčku. Následoval Oliver Jílek, který dosáhl na 55. příčku v čase 16,66 sec. Martin Křetínský 
obsadil 74. příčku za dosažený čas 17,22 sec. Následoval Robin Jílek na 80. příčce s časem 
17,39 sec. Náš nejmladší závodník Jiří Holzer pak obsadil 137. místo v čase 25,79 sec. Jako 
jediná naše dívka nastoupila Anna Křetinská, která úspěšně dokončila svůj pokus v čase 
36,44 sec. a obsadila 148. místo ze 151 závodnic.

Veronika Vojtková a Josef Umshaus

Poděkování

Závěrem našeho příspěvku bychom rádi poděkovali všem, kteří se na bohaté činnos-
ti našeho sboru a jednotky podílejí. Jsou to členové a členky, kteří této činnosti často 
obětují mnoho hodin a snaží se tak pokračovat v práci, kterou započaly generace před 
námi. Poděkování si zaslouží také rodinní příslušníci, bez kterých by to často také nešlo, 
minimálně za jejich toleranci. Obec Drnovice je další, komu poděkování patří. Podpora, 
kterou nám obec poskytuje je příkladná a záviděníhodná. Proto si toho velice vážíme 
a za podporu děkujeme. V neposlední řadě děkujeme taktéž občanům, sponzorům a pří-
znivcům, kteří nás podporují a fandí nám. 

Děkujeme! Ceníme si Vaší práce a podpory. Jsme a budeme tu pro Vás i v roce 2023. 
Přejeme Vám příjemné a klidné prožití svátků vánočních a do nového roku 2023 pak 
všem přejeme mnoho zdraví, štěstí a úspěchů.
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Vážení spoluobčané a čtenáři obecního zpravodaje, přiblížil se konec roku 2022. V tomto 
období se ohlížíme za již splněnými úkoly, ale díváme se také dopředu na plány, které nás čekají 
v roce následujícím. 
Letošek se po pomalejším rozjezdu opět začal z pohledu spolkové činnosti přibližovat letům 
„předcovidovým“. Naši mladí hasiči se hned po letních prázdninách s vervou vrhli na 
pravidelných schůzkách do trénování svých dovedností, aby vše proměnili v úspěchy na 
vypsaných soutěžích. V září vyjeli členové sboru, ale hlavně jejich děti, do ZOO Olomouc. 
Pravda, počasí bylo na tu dobu poměrně sychravé, ale odměnou nám byla poloprázdná ZOO a 
zvířata vděčná za každého návštěvníka, který se na ně ten den přišel podívat. Na podzimní 
drakiádu se naopak počasí vydařilo báječně a při hojné účasti byla na poli za hřbitovem draků 
plná obloha. 
V roce následujícím Vás všechny rádi přivítáme již v lednu na tradičním Hasičském bále. 
Čekají nás jubilejní Svatofloriánské hody a především oslavy 130 let od založení hasičského 
sboru v Drnovicích. 
V dalších řádcích bychom Vás rádi detailněji informovali o naší činnosti za uplynulé pololetí. 
Vzhledem k pestré činnosti se jedná o výběr, z našeho pohledu, zásadních akcí a více si můžete 
přečíst na stránkách www.hasicidrnovice.cz nebo na facebookovém profilu SDH Drnovice. 
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90. výročí fotbalu v Drnovicích
1932 – 2022

Vážení spoluobčané,
končí nám rok, ve kterém si fotbalový oddíl připomíná 90 let organizovaného fotbalu v Dr-
novicích. Prakticky každá obec má svoje sportovní oddíly a jsou léta, kdy se více daří tomu 
nebo jinému sportovnímu odvětví a oddílu. V Drnovicích fotbal zavazuje nejen těch 90. 
let, ale i nadstandardní stadion a sportovní areál obce. Počet mužstev a množství mládeže 
naznačuje, že je fotbal u nás, zase na té lepší vlně. O co více nás těší, že máme např. v sou-
těžích mladších žáků 3 družstva o celkovém počtu 37 hráčů, tím více ale řešíme, kde tréno-
vat a jak naplánovat tréninky a zápasy. Dvě hřiště nám na počet zápasů a tréninků nestačí. 
Je potěšitelné, že nám mládeže přibývá v době, kdy se všeobecně říká, že mladí o sport 
nemají zájem. Asi v tom bude více důvodů, krásný stadion, nejpopulárnější hra na světě, 
možnost vidět zápasy 2. ligy, pro rodiče dětí ekonomicky dostupný sport a v neposlední 
řadě dlouhodobě dobří trenéři.

Výsledky a zhodnocení po podzimní části
soutěžního ročníku 2022 – 2023

Mladší přípravka, okresní soutěž, skupina A, hráči ročníku 2014 – 2015 a mladší

Fotbalová školička, ročník 2017 – 2016 a mladší přípravka, ročník 2014 - 2015 
Nejmladší kategorií v klubu je mladší přípravka a školička. Školička nemá svoji soutěž 
a účastní se jen turnajů. Děti trénují 2x týdně a většina z nich s fotbalem teprve začíná. 
Proto se učí fotbalové dovednosti od začátku a dělají nám každým zlepšením velkou ra-
dost. V létě jsme začínali s 20 - ti dětmi a nyní na tréninky chodí cca 32 dětí. Ukazuje nám 
to, že zájem děti a rodičů o fotbal v Drnovicích je velký, což nás  velmi těší.
 V případě zájmu, jsou dveře pro nové hráče stále otevřené. Kluci a holky mezi sebou 
mají dobrou partu a mimo fotbal se učí týmovosti, odpovědnosti, slušnosti a dalším vě-
cem, které jsou pro děti důležité.

Trenéři: Lukáš Hádlík, Vítězslav Zbořil, Karel Kůrka, Michal Jelínek

Starší přípravka A, okresní soutěž, skupina B, ročník 2012 - 2013
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90. výročí fotbalu v Drnovicích 

1932 – 2022 
Vážení spoluobčané, 

končí nám rok, ve kterém si fotbalový oddíl připomíná 90 let organizovaného fotbalu 
v Drnovicích. Prakticky každá obec má svoje sportovní oddíly a jsou léta, kdy se více daří tomu 
nebo jinému sportovnímu odvětví a oddílu. V Drnovicích fotbal zavazuje nejen těch 90. let, ale 
i nadstandardní stadion a sportovní areál obce. Počet mužstev a množství mládeže naznačuje, 
že je fotbal u nás, zase na té lepší vlně. O co více nás těší, že máme např. v soutěžích mladších 
žáků 3 družstva o celkovém počtu 37 hráčů, tím více ale řešíme, kde trénovat a jak naplánovat 
tréninky a zápasy. Dvě hřiště nám na počet zápasů a tréninků nestačí. Je potěšitelné, že nám 
mládeže přibývá v době, kdy se všeobecně říká, že mladí o sport nemají zájem. Asi v tom bude 
více důvodů, krásný stadion, nejpopulárnější hra na světě, možnost vidět zápasy 2. ligy, pro 
rodiče dětí ekonomicky dostupný sport a v neposlední řadě dlouhodobě dobří trenéři. 

Výsledky a zhodnocení po podzimní části soutěžního ročníku 2022 – 2023 

 

Školička a přípravky 

Mladší přípravka okresní soutěž, skupina A, hráči ročníku 2014 – 2015 a mladší 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

4 FKD 10 4 1 5 99 : 78 13 
 
Fotbalová školička ročník 2017 – 2016 a mladší přípravka ročník 2014 - 2015 
Nejmladší kategorií v klubu je mladší přípravka a školička. Školička nemá svoji soutěž a účastní 
se jen turnajů. Děti trénují 2x týdně a většina z nich s fotbalem teprve začíná. Proto se učí 
fotbalové dovednosti od začátku a dělají nám každým zlepšením velkou radost. V létě jsme 
začínali s 20 - ti dětmi a nyní na tréninky chodí cca 32 dětí. Ukazuje nám to, že zájem děti a 
rodičů o fotbal v Drnovicích je velký, což nás  velmi těší. 
V případě zájmu, jsou dveře pro nové hráče stále otevřené. Kluci a holky mezi sebou mají 
dobrou partu a mimo fotbal se učí týmovosti, odpovědnosti, slušnosti a dalším věcem, které 
jsou pro děti důležité. 
Trenéři: Lukáš Hádlík, Vítězslav Zbořil, Karel Kůrka, Michal Jelínek 

Starší přípravka A okresní soutěž, skupina B, ročník 2012 - 2013 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

8 FKD A 8 1 0 7 44:84 3 
 
Starší přípravka B okresní soutěž skupina A, ročník 2012 – 2013 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

2 FKD B 7 4 0 3 67:47 12 
 
Do podzimní části jsme nastoupili ve dvou mužstvech. V lepší skupině jsme nedokázali porazit 
pouze Vyškov a ve slabší skupině jsme sice převážnou většinu zápasů prohráli, ale byli jsme 
relativně vyrovnanými soupeři. Je pro nás hlavní dobrý kolektiv, zahrát si, dát do toho vše a 
výsledek je až vedlejší. Přes zimní přestávku zlepšíme fyzičku, střelbu na bránu, zahrajeme 
několik turnajů a budeme se těšit na jaro. Děkujeme všem rodičům i dětem. 
Trenéři:  Kateřina Jirků, Libor Zollmann, Václav Krkoška, Martin Vaškeba 

 

Žáci 
 

Mladší žáci A  I. třída skupina A, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

7 FKD A 13 7 1 5 44:26 22 
 
Mladší žáci B  okresní přebor, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

10 FKD B 13 4 1 8 65:52 13 
 
Mladší žáci mají pro tuto sezonu v kádru 37 hráčů a hrají 2 soutěže. Krajskou I. třídu a okresní 
přebor. Začátek přípravy začal soustředěním na Drnovickém stadionu a poté tréninky 2x týdně. 
To bychom chtěli určitě změnit na 3x a o nějaký ten stupínek se v tabulce posunout nahoru. V 
krajské soutěži jsme se umístili po podzimní části na 7. místě tabulky, kde je naším nejlepším 
střelcem  Richard Kropáček s 10 brankami. V okresním přeboru jsme domácí zápasy hráli na 
hřišti v Lysovicích a obsadili 10. příčku, tady se nejvíce rozstřílel Jakub Pospíšil s 13 brankami. 
Po podzimní části jsme klukům zařídili regenerační soustředění na Rejvízu, aby nabrali síly na 
další část sezony, která bude určitě mnohem náročnější. 
Trenéři: Richard Vlček, Ladislav Kollár, Petr Měřínský, Lukáš Burda 
 
Mladší žáci C  okresní přebor, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

9 FKD C 13 4 3 6 50:59 15 
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Starší přípravka B   okresní soutěž skupina A, ročník 2012 – 2013

Do podzimní části jsme nastoupili ve dvou mužstvech. V lepší skupině jsme nedokázali 
porazit pouze Vyškov a ve slabší skupině jsme sice převážnou většinu zápasů prohráli, ale 
byli jsme relativně vyrovnanými soupeři. Je pro nás hlavní dobrý kolektiv, zahrát si, dát 
do toho vše a výsledek je až vedlejší. Přes zimní přestávku zlepšíme fyzičku, střelbu na brá-
nu, zahrajeme několik turnajů a budeme se těšit na jaro. Děkujeme všem rodičům i dětem.

Trenéři:  Kateřina Jirků, Libor Zollmann, Václav Krkoška, Martin Vaškeba

Mladší žáci A, I. třída skupina A, ročník 2010 - 2011

Mladší žáci B, okresní přebor, ročník 2010 - 2011

Mladší žáci mají pro tuto sezonu v kádru 37 hráčů a hrají 2 soutěže. Krajskou I. třídu a ok-
resní přebor. Začátek přípravy začal soustředěním na Drnovickém stadionu a poté tré-
ninky 2x týdně. To bychom chtěli určitě změnit na 3x a o nějaký ten stupínek se v tabulce 
posunout nahoru. V krajské soutěži jsme se umístili po podzimní části na 7. místě tabulky, 
kde je naším nejlepším střelcem  Richard Kropáček s 10 brankami. V okresním přeboru 
jsme domácí zápasy hráli na hřišti v Lysovicích a obsadili 10. příčku, tady se nejvíce ro-
zstřílel Jakub Pospíšil s 13 brankami. Po podzimní části jsme klukům zařídili regenerační 
soustředění na Rejvízu, aby nabrali síly na další část sezony, která bude určitě mnohem 
náročnější.

Trenéři: Richard Vlček, Ladislav Kollár, Petr Měřínský, Lukáš Burda

Mladší žáci C, okresní přebor, ročník 2010 - 2011

Základ céčka FKD tvoří hráči z Pustiměře a je doplňováno z družstva áčka a béčka. Toto 
družstvo trénuje a hraje domácí zápasy v Pustiměři.

Trenéři: Radek Kavečka a Petr Zakopal

Starší přípravka A okresní soutěž, skupina B, ročník 2012 - 2013 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

8 FKD A 8 1 0 7 44:84 3 
 
Starší přípravka B okresní soutěž skupina A, ročník 2012 – 2013 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

2 FKD B 7 4 0 3 67:47 12 
 
Do podzimní části jsme nastoupili ve dvou mužstvech. V lepší skupině jsme nedokázali porazit 
pouze Vyškov a ve slabší skupině jsme sice převážnou většinu zápasů prohráli, ale byli jsme 
relativně vyrovnanými soupeři. Je pro nás hlavní dobrý kolektiv, zahrát si, dát do toho vše a 
výsledek je až vedlejší. Přes zimní přestávku zlepšíme fyzičku, střelbu na bránu, zahrajeme 
několik turnajů a budeme se těšit na jaro. Děkujeme všem rodičům i dětem. 
Trenéři:  Kateřina Jirků, Libor Zollmann, Václav Krkoška, Martin Vaškeba 

 

Žáci 
 

Mladší žáci A  I. třída skupina A, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

7 FKD A 13 7 1 5 44:26 22 
 
Mladší žáci B  okresní přebor, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

10 FKD B 13 4 1 8 65:52 13 
 
Mladší žáci mají pro tuto sezonu v kádru 37 hráčů a hrají 2 soutěže. Krajskou I. třídu a okresní 
přebor. Začátek přípravy začal soustředěním na Drnovickém stadionu a poté tréninky 2x týdně. 
To bychom chtěli určitě změnit na 3x a o nějaký ten stupínek se v tabulce posunout nahoru. V 
krajské soutěži jsme se umístili po podzimní části na 7. místě tabulky, kde je naším nejlepším 
střelcem  Richard Kropáček s 10 brankami. V okresním přeboru jsme domácí zápasy hráli na 
hřišti v Lysovicích a obsadili 10. příčku, tady se nejvíce rozstřílel Jakub Pospíšil s 13 brankami. 
Po podzimní části jsme klukům zařídili regenerační soustředění na Rejvízu, aby nabrali síly na 
další část sezony, která bude určitě mnohem náročnější. 
Trenéři: Richard Vlček, Ladislav Kollár, Petr Měřínský, Lukáš Burda 
 
Mladší žáci C  okresní přebor, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

9 FKD C 13 4 3 6 50:59 15 

Starší přípravka A okresní soutěž, skupina B, ročník 2012 - 2013 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

8 FKD A 8 1 0 7 44:84 3 
 
Starší přípravka B okresní soutěž skupina A, ročník 2012 – 2013 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

2 FKD B 7 4 0 3 67:47 12 
 
Do podzimní části jsme nastoupili ve dvou mužstvech. V lepší skupině jsme nedokázali porazit 
pouze Vyškov a ve slabší skupině jsme sice převážnou většinu zápasů prohráli, ale byli jsme 
relativně vyrovnanými soupeři. Je pro nás hlavní dobrý kolektiv, zahrát si, dát do toho vše a 
výsledek je až vedlejší. Přes zimní přestávku zlepšíme fyzičku, střelbu na bránu, zahrajeme 
několik turnajů a budeme se těšit na jaro. Děkujeme všem rodičům i dětem. 
Trenéři:  Kateřina Jirků, Libor Zollmann, Václav Krkoška, Martin Vaškeba 

 

Žáci 
 

Mladší žáci A  I. třída skupina A, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

7 FKD A 13 7 1 5 44:26 22 
 
Mladší žáci B  okresní přebor, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

10 FKD B 13 4 1 8 65:52 13 
 
Mladší žáci mají pro tuto sezonu v kádru 37 hráčů a hrají 2 soutěže. Krajskou I. třídu a okresní 
přebor. Začátek přípravy začal soustředěním na Drnovickém stadionu a poté tréninky 2x týdně. 
To bychom chtěli určitě změnit na 3x a o nějaký ten stupínek se v tabulce posunout nahoru. V 
krajské soutěži jsme se umístili po podzimní části na 7. místě tabulky, kde je naším nejlepším 
střelcem  Richard Kropáček s 10 brankami. V okresním přeboru jsme domácí zápasy hráli na 
hřišti v Lysovicích a obsadili 10. příčku, tady se nejvíce rozstřílel Jakub Pospíšil s 13 brankami. 
Po podzimní části jsme klukům zařídili regenerační soustředění na Rejvízu, aby nabrali síly na 
další část sezony, která bude určitě mnohem náročnější. 
Trenéři: Richard Vlček, Ladislav Kollár, Petr Měřínský, Lukáš Burda 
 
Mladší žáci C  okresní přebor, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

9 FKD C 13 4 3 6 50:59 15 

Starší přípravka A okresní soutěž, skupina B, ročník 2012 - 2013 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

8 FKD A 8 1 0 7 44:84 3 
 
Starší přípravka B okresní soutěž skupina A, ročník 2012 – 2013 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

2 FKD B 7 4 0 3 67:47 12 
 
Do podzimní části jsme nastoupili ve dvou mužstvech. V lepší skupině jsme nedokázali porazit 
pouze Vyškov a ve slabší skupině jsme sice převážnou většinu zápasů prohráli, ale byli jsme 
relativně vyrovnanými soupeři. Je pro nás hlavní dobrý kolektiv, zahrát si, dát do toho vše a 
výsledek je až vedlejší. Přes zimní přestávku zlepšíme fyzičku, střelbu na bránu, zahrajeme 
několik turnajů a budeme se těšit na jaro. Děkujeme všem rodičům i dětem. 
Trenéři:  Kateřina Jirků, Libor Zollmann, Václav Krkoška, Martin Vaškeba 

 

Žáci 
 

Mladší žáci A  I. třída skupina A, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

7 FKD A 13 7 1 5 44:26 22 
 
Mladší žáci B  okresní přebor, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

10 FKD B 13 4 1 8 65:52 13 
 
Mladší žáci mají pro tuto sezonu v kádru 37 hráčů a hrají 2 soutěže. Krajskou I. třídu a okresní 
přebor. Začátek přípravy začal soustředěním na Drnovickém stadionu a poté tréninky 2x týdně. 
To bychom chtěli určitě změnit na 3x a o nějaký ten stupínek se v tabulce posunout nahoru. V 
krajské soutěži jsme se umístili po podzimní části na 7. místě tabulky, kde je naším nejlepším 
střelcem  Richard Kropáček s 10 brankami. V okresním přeboru jsme domácí zápasy hráli na 
hřišti v Lysovicích a obsadili 10. příčku, tady se nejvíce rozstřílel Jakub Pospíšil s 13 brankami. 
Po podzimní části jsme klukům zařídili regenerační soustředění na Rejvízu, aby nabrali síly na 
další část sezony, která bude určitě mnohem náročnější. 
Trenéři: Richard Vlček, Ladislav Kollár, Petr Měřínský, Lukáš Burda 
 
Mladší žáci C  okresní přebor, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

9 FKD C 13 4 3 6 50:59 15 

Starší přípravka A okresní soutěž, skupina B, ročník 2012 - 2013 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

8 FKD A 8 1 0 7 44:84 3 
 
Starší přípravka B okresní soutěž skupina A, ročník 2012 – 2013 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

2 FKD B 7 4 0 3 67:47 12 
 
Do podzimní části jsme nastoupili ve dvou mužstvech. V lepší skupině jsme nedokázali porazit 
pouze Vyškov a ve slabší skupině jsme sice převážnou většinu zápasů prohráli, ale byli jsme 
relativně vyrovnanými soupeři. Je pro nás hlavní dobrý kolektiv, zahrát si, dát do toho vše a 
výsledek je až vedlejší. Přes zimní přestávku zlepšíme fyzičku, střelbu na bránu, zahrajeme 
několik turnajů a budeme se těšit na jaro. Děkujeme všem rodičům i dětem. 
Trenéři:  Kateřina Jirků, Libor Zollmann, Václav Krkoška, Martin Vaškeba 

 

Žáci 
 

Mladší žáci A  I. třída skupina A, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

7 FKD A 13 7 1 5 44:26 22 
 
Mladší žáci B  okresní přebor, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

10 FKD B 13 4 1 8 65:52 13 
 
Mladší žáci mají pro tuto sezonu v kádru 37 hráčů a hrají 2 soutěže. Krajskou I. třídu a okresní 
přebor. Začátek přípravy začal soustředěním na Drnovickém stadionu a poté tréninky 2x týdně. 
To bychom chtěli určitě změnit na 3x a o nějaký ten stupínek se v tabulce posunout nahoru. V 
krajské soutěži jsme se umístili po podzimní části na 7. místě tabulky, kde je naším nejlepším 
střelcem  Richard Kropáček s 10 brankami. V okresním přeboru jsme domácí zápasy hráli na 
hřišti v Lysovicích a obsadili 10. příčku, tady se nejvíce rozstřílel Jakub Pospíšil s 13 brankami. 
Po podzimní části jsme klukům zařídili regenerační soustředění na Rejvízu, aby nabrali síly na 
další část sezony, která bude určitě mnohem náročnější. 
Trenéři: Richard Vlček, Ladislav Kollár, Petr Měřínský, Lukáš Burda 
 
Mladší žáci C  okresní přebor, ročník 2010 - 2011 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

9 FKD C 13 4 3 6 50:59 15 
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Starší žáci, I. třída skupina A, ročník 2008 - 2009

Tým starších žáků zahájil podzimní část sezony již v polovině letních prázdnin. Během 
téměř měsíční náročné přípravy se skládal nový tým. Z předchozí sezóny zůstalo pouze 
5 hráčů. Na finálních 30 hráčů byl tým doplněn o hráče příchozí z mladších žáků a také 
o hráče z jiných klubů. Za zmínku stojí zejména posila z Brankovic, Tina Mlčoušková, 
o kterou už během podzimu projevil zájem dívčí tým z Líšně. Vstup do soutěže se nám 
vůbec nepoved a bohužel nás neuspokojivé výsledky provázely celý podzim. Z toho je 
patrné i umístění v tabulce. Plán pro zimní přípravu je jasný, zapracovat na fyzické kondici 
a také na celkovém herním projevu.
 Pro jarní část vedení oddílu požádalo Okresní fotbalový svaz o dodatečné přihlášení 
mužstva B do soutěže okresního přeboru z důvodu většího zápasového vytížení hráčů.

Trenéři: Roman Hrušák a Miroslav Bugner

Starší dorost, krajský přebor, ročník 2004 - 2005

Po úspěšné minulé sezóně, kdy jsme si vybojovali postup do krajského přeboru, musí-
me splnit podmínku, mít i mladší dorost. Protože jsme nechtěli jít do rizika nadměrného 
vytížení hráčů a zatížení domácích hracích ploch, bylo vytvořeno společné mužstvo 
s Ivanovicemi na Hané. Od začátku soutěže nás pronásledují zranění, přesto se umisťuje-
me po podzimu přesně v polovině tabulky. Mužstvo staršího dorostu trénuje v Drnovicích 
a většinu zápasů odehrálo v Ivanovicích na Hané

trenér: Petr Matula
Mladší dorost, krajský přebor, ročník 2006 - 2007

Mladší dorost pravidelně trénuje a hraje většinu zápasů v Ivanovicích na Hané. Základ 
mužstva tvoří hráči Ivanovic a v soutěži výsledkově zaplatilo nováčkovskou daň. Pro jarní 
část počítáme s důkladnou tréninkovou přípravou a postupem v tabulce směrem nahoru. 

Trenéři: Vlastimil Rudolf a Vladimír Klimek
Muži B, III. třída, skupina A

 
Základ céčka FKD tvoří hráči z Pustiměře a je doplňováno z družstva áčka a béčka. Toto 
družstvo trénuje a hraje domácí zápasy v Pustiměři. 
Trenéři: Radek Kavečka a Petr Zakopal 
 
Starší žáci I. třída skupina A, ročník 2008 - 2009 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

13 FKD  13 1 2 10 18:46 5 
 
Tým starších žáků zahájil podzimní část sezony již v polovině letních prázdnin. Během téměř 
měsíční náročné přípravy se skládal nový tým. Z předchozí sezóny zůstalo pouze 5 hráčů. Na 
finálních 30 hráčů byl tým doplněn o hráče příchozí z mladších žáků a také o hráče z jiných 
klubů. Za zmínku stojí zejména posila z Brankovic, Tina Mlčoušková, o kterou už během 
podzimu projevil zájem dívčí tým z Líšně. Vstup do soutěže se nám vůbec nepoved a bohužel 
nás neuspokojivé výsledky provázely celý podzim. Z toho je patrné i umístění v tabulce. Plán 
pro zimní přípravu je jasný, zapracovat na fyzické kondici a také na celkovém herním projevu. 
Pro jarní část vedení oddílu požádalo Okresní fotbalový svaz o dodatečné přihlášení mužstva 
B do soutěže okresního přeboru z důvodu většího zápasového vytížení hráčů. 
Trenéři: Roman Hrušák a Miroslav Bugner 
 
 

Dorost 
 

 
Starší dorost  krajský přebor, ročník 2004 - 2005 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

8. FKD / Ivanovice 15 6 2 7 31:40 20 
 
Po úspěšné minulé sezóně, kdy jsme si vybojovali postup do krajského přeboru, musíme splnit 
podmínku, mít i mladší dorost. Protože jsme nechtěli jít do rizika nadměrného vytížení hráčů a 
zatížení domácích hracích ploch, bylo vytvořeno společné mužstvo s Ivanovicemi na Hané. Od 
začátku soutěže nás pronásledují zranění, přesto se umisťujeme po podzimu přesně v polovině 
tabulky. Mužstvo staršího dorostu trénuje v Drnovicích a většinu zápasů odehrálo v Ivanovicích 
na Hané 
trenér: Petr Matula 
 
Mladší dorost krajský přebor, ročník 2006 - 2007 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

15 FKD / Ivanovice 15 2 2 11 28:61 8 
 
Mladší dorost pravidelně trénuje a hraje většinu zápasů v Ivanovicích na Hané. Základ mužstva 
tvoří hráči Ivanovic a v soutěži výsledkově zaplatilo nováčkovskou daň. Pro jarní část počítáme 
s důkladnou tréninkovou přípravou a postupem v tabulce směrem nahoru.  

 
Základ céčka FKD tvoří hráči z Pustiměře a je doplňováno z družstva áčka a béčka. Toto 
družstvo trénuje a hraje domácí zápasy v Pustiměři. 
Trenéři: Radek Kavečka a Petr Zakopal 
 
Starší žáci I. třída skupina A, ročník 2008 - 2009 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

13 FKD  13 1 2 10 18:46 5 
 
Tým starších žáků zahájil podzimní část sezony již v polovině letních prázdnin. Během téměř 
měsíční náročné přípravy se skládal nový tým. Z předchozí sezóny zůstalo pouze 5 hráčů. Na 
finálních 30 hráčů byl tým doplněn o hráče příchozí z mladších žáků a také o hráče z jiných 
klubů. Za zmínku stojí zejména posila z Brankovic, Tina Mlčoušková, o kterou už během 
podzimu projevil zájem dívčí tým z Líšně. Vstup do soutěže se nám vůbec nepoved a bohužel 
nás neuspokojivé výsledky provázely celý podzim. Z toho je patrné i umístění v tabulce. Plán 
pro zimní přípravu je jasný, zapracovat na fyzické kondici a také na celkovém herním projevu. 
Pro jarní část vedení oddílu požádalo Okresní fotbalový svaz o dodatečné přihlášení mužstva 
B do soutěže okresního přeboru z důvodu většího zápasového vytížení hráčů. 
Trenéři: Roman Hrušák a Miroslav Bugner 
 
 

Dorost 
 

 
Starší dorost  krajský přebor, ročník 2004 - 2005 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

8. FKD / Ivanovice 15 6 2 7 31:40 20 
 
Po úspěšné minulé sezóně, kdy jsme si vybojovali postup do krajského přeboru, musíme splnit 
podmínku, mít i mladší dorost. Protože jsme nechtěli jít do rizika nadměrného vytížení hráčů a 
zatížení domácích hracích ploch, bylo vytvořeno společné mužstvo s Ivanovicemi na Hané. Od 
začátku soutěže nás pronásledují zranění, přesto se umisťujeme po podzimu přesně v polovině 
tabulky. Mužstvo staršího dorostu trénuje v Drnovicích a většinu zápasů odehrálo v Ivanovicích 
na Hané 
trenér: Petr Matula 
 
Mladší dorost krajský přebor, ročník 2006 - 2007 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

15 FKD / Ivanovice 15 2 2 11 28:61 8 
 
Mladší dorost pravidelně trénuje a hraje většinu zápasů v Ivanovicích na Hané. Základ mužstva 
tvoří hráči Ivanovic a v soutěži výsledkově zaplatilo nováčkovskou daň. Pro jarní část počítáme 
s důkladnou tréninkovou přípravou a postupem v tabulce směrem nahoru.  

 
Základ céčka FKD tvoří hráči z Pustiměře a je doplňováno z družstva áčka a béčka. Toto 
družstvo trénuje a hraje domácí zápasy v Pustiměři. 
Trenéři: Radek Kavečka a Petr Zakopal 
 
Starší žáci I. třída skupina A, ročník 2008 - 2009 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

13 FKD  13 1 2 10 18:46 5 
 
Tým starších žáků zahájil podzimní část sezony již v polovině letních prázdnin. Během téměř 
měsíční náročné přípravy se skládal nový tým. Z předchozí sezóny zůstalo pouze 5 hráčů. Na 
finálních 30 hráčů byl tým doplněn o hráče příchozí z mladších žáků a také o hráče z jiných 
klubů. Za zmínku stojí zejména posila z Brankovic, Tina Mlčoušková, o kterou už během 
podzimu projevil zájem dívčí tým z Líšně. Vstup do soutěže se nám vůbec nepoved a bohužel 
nás neuspokojivé výsledky provázely celý podzim. Z toho je patrné i umístění v tabulce. Plán 
pro zimní přípravu je jasný, zapracovat na fyzické kondici a také na celkovém herním projevu. 
Pro jarní část vedení oddílu požádalo Okresní fotbalový svaz o dodatečné přihlášení mužstva 
B do soutěže okresního přeboru z důvodu většího zápasového vytížení hráčů. 
Trenéři: Roman Hrušák a Miroslav Bugner 
 
 

Dorost 
 

 
Starší dorost  krajský přebor, ročník 2004 - 2005 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

8. FKD / Ivanovice 15 6 2 7 31:40 20 
 
Po úspěšné minulé sezóně, kdy jsme si vybojovali postup do krajského přeboru, musíme splnit 
podmínku, mít i mladší dorost. Protože jsme nechtěli jít do rizika nadměrného vytížení hráčů a 
zatížení domácích hracích ploch, bylo vytvořeno společné mužstvo s Ivanovicemi na Hané. Od 
začátku soutěže nás pronásledují zranění, přesto se umisťujeme po podzimu přesně v polovině 
tabulky. Mužstvo staršího dorostu trénuje v Drnovicích a většinu zápasů odehrálo v Ivanovicích 
na Hané 
trenér: Petr Matula 
 
Mladší dorost krajský přebor, ročník 2006 - 2007 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

15 FKD / Ivanovice 15 2 2 11 28:61 8 
 
Mladší dorost pravidelně trénuje a hraje většinu zápasů v Ivanovicích na Hané. Základ mužstva 
tvoří hráči Ivanovic a v soutěži výsledkově zaplatilo nováčkovskou daň. Pro jarní část počítáme 
s důkladnou tréninkovou přípravou a postupem v tabulce směrem nahoru.  

Trenéři: Vlastimil Rudolf a Vladimír Klimek 
 
 

Muži 

Muži B III. třída, skupina A 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

6 FKD B 11 5 0 6 24:27 15 
 
Mužstvo FKD B se po podzimní části okresní soutěže III. třídy nachází ve středu tabulky, na 6. 
místě s 15 body. Bilance 5 vítězství, 6 porážek. Není to pozice, na kterou jsou naši fanoušci 
zvyklí, ale na týmu se negativně podepsaly dvě věci. Jednak došlo v předchozí sezóně k velké 
generační výměně a mladí hráči současného týmu si občas nedokážou poradit se situací na 
hřišti. Druhou nepříjemnou záležitostí je několik dlouhodobých zranění. Pozitivní je, že po 
velkém odchodu zkušených veteránů se tým B udržel a pokračuje dál. 
Trenér: Vlastimil Polišenský 

Muži A I. B třída, skupina A 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

5 FKD A 13 8 1 4 40:22 25 
 
Než si sedla sestava mužstva, platíme nováčkovskou daň a úvodní dva zápasy prohráváme 
(Bohdalice, Podolí). První naše výhra přišla v Medlánkách a na ni navazuje 6 vítězství v řadě 
(Čebín, Svratka Brno, Rudice, Slavkov, Lokomotiva Brno a Kunštát B). Poráží nás až 
Lelekovice a Ráječko B. V závěru podzimní části remizujeme s Veverskou Bítýškou a 
porážíme Babice nad Svitavou. Pozitivní je složení mužstva, které se skládá převážně z našich 
odchovanců a to, že trenéři dávali velký prostor hráčům dorostu. 
Trenéři: Zbyněk Zbořil a Milan Marek 

Informace najdete na facebookovém profilu FKD nebo nových webových stránkách 
https://fkdrnovice.cz 

 

Za FKD, z.s. Vám přeji hezké vánoční svátky, pevné zdraví, osobní pohodu a šťastné vykročení 
do nového roku. 

        Oldřich Jelínek, předseda FKD 
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Mužstvo FKD B se po podzimní části okresní soutěže III. třídy nachází ve středu tabulky, 
na 6. místě s 15 body. Bilance 5 vítězství, 6 porážek. Není to pozice, na kterou jsou naši 
fanoušci zvyklí, ale na týmu se negativně podepsaly dvě věci. Jednak došlo v předchozí 
sezóně k velké generační výměně a mladí hráči současného týmu si občas nedokážou po-
radit se situací na hřišti. Druhou nepříjemnou záležitostí je několik dlouhodobých zranění. 
Pozitivní je, že po velkém odchodu zkušených veteránů se tým B udržel a pokračuje dál.

Trenér: Vlastimil Polišenský
Muži A, I. B třída, skupina A

Než si sedla sestava mužstva, platíme nováčkovskou daň a úvodní dva zápasy prohrává-
me (Bohdalice, Podolí). První naše výhra přišla v Medlánkách a na ni navazuje 6 vítězství 
v řadě (Čebín, Svratka Brno, Rudice, Slavkov, Lokomotiva Brno a Kunštát B). Poráží nás až 
Lelekovice a Ráječko B. V závěru podzimní části remizujeme s Veverskou Bítýškou a poráží-
me Babice nad Svitavou. Pozitivní je složení mužstva, které se skládá převážně z našich 
odchovanců a to, že trenéři dávali velký prostor hráčům dorostu.

Trenéři: Zbyněk Zbořil a Milan Marek

Informace najdete na facebookovém profilu FKD nebo nových webových stránkách 
www.fkdrnovice.estranky.cz

Za FKD, z.s. Vám přeji hezké vánoční svátky, pevné zdraví, osobní pohodu a šťastné vy-
kročení do nového roku.

Oldřich Jelínek, předseda FKD

  

Trenéři: Vlastimil Rudolf a Vladimír Klimek 
 
 

Muži 

Muži B III. třída, skupina A 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

6 FKD B 11 5 0 6 24:27 15 
 
Mužstvo FKD B se po podzimní části okresní soutěže III. třídy nachází ve středu tabulky, na 6. 
místě s 15 body. Bilance 5 vítězství, 6 porážek. Není to pozice, na kterou jsou naši fanoušci 
zvyklí, ale na týmu se negativně podepsaly dvě věci. Jednak došlo v předchozí sezóně k velké 
generační výměně a mladí hráči současného týmu si občas nedokážou poradit se situací na 
hřišti. Druhou nepříjemnou záležitostí je několik dlouhodobých zranění. Pozitivní je, že po 
velkém odchodu zkušených veteránů se tým B udržel a pokračuje dál. 
Trenér: Vlastimil Polišenský 

Muži A I. B třída, skupina A 

pořadí Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body 

5 FKD A 13 8 1 4 40:22 25 
 
Než si sedla sestava mužstva, platíme nováčkovskou daň a úvodní dva zápasy prohráváme 
(Bohdalice, Podolí). První naše výhra přišla v Medlánkách a na ni navazuje 6 vítězství v řadě 
(Čebín, Svratka Brno, Rudice, Slavkov, Lokomotiva Brno a Kunštát B). Poráží nás až 
Lelekovice a Ráječko B. V závěru podzimní části remizujeme s Veverskou Bítýškou a 
porážíme Babice nad Svitavou. Pozitivní je složení mužstva, které se skládá převážně z našich 
odchovanců a to, že trenéři dávali velký prostor hráčům dorostu. 
Trenéři: Zbyněk Zbořil a Milan Marek 

Informace najdete na facebookovém profilu FKD nebo nových webových stránkách 
https://fkdrnovice.cz 

 

Za FKD, z.s. Vám přeji hezké vánoční svátky, pevné zdraví, osobní pohodu a šťastné vykročení 
do nového roku. 

        Oldřich Jelínek, předseda FKD 

 Orel jednota Drnovice

Dovolte mi se v úvodu článku vrátit zpět do doby letních prázdnin, kdy se 33 malých or-
líků účastnilo kouzelnického tábora na základně Karolín u Rájce Jestřebí v termínu od 13. 
do 20. srpna. Děti byly nadšené a nejvíce si užívaly koupání v místním rybníce. Počasí 
tento rok vyšlo na 1*. 
 V neděli 21. srpna se konala tradiční orelská pouť na sv. Hostýn. Bohužel počasí se nevy-
dařilo, a tak hlavní mše svatá tentokrát proběhla v bazilice místo ve venkovním amfiteátru. 
Od začátku školního roku se rozjely pravidelné sportovní akce – volejbal a badminton 
(o víkendu) a každé úterý cvičí rodiče s dětmi. Dokud bylo pěkné počasí, cvičení probíhalo 
na hřišti – Křivda a Přídanky. Nyní se pravidelně cvičí v tělocvičně místní ZŠ. 
 10. září se konaly atletické závody o Sportovní odznak Bedřicha Kostelky na orelském 
hřišti ve Vyškově. Z naší jednoty se účastnil 1 člen – Jan Boudný z Lulče v kategorii dětí 
od 3 do 6 let. Byly to jeho úplně první závody a vedl si velice dobře, skončil na 6. místě. 
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Počátkem listopadu slavila 90 let vedoucí a choreografka Dětského folklorního souboru 
sestra Marie Pachtová. K této příležitosti za ni byla 4. 11. sloužena mše svatá v kostele Na-
nebevzetí Panny Marie ve Vyškově. Před mší svatou jí byly za jednotu Drnovice předány 
dary. Oslavy tohoto životního jubilea pokračovaly i v sobotu – 5. 11. na Hanáckém statku 
v ZOO Parku Vyškov, kde se konalo slavnostní odpoledne s odhalením „Lavičky tetičky 
Pachtové“. 
 4. prosince se v KD Drnovicích uskuteční tradiční Mikulášská nadílka. Vystoupí zde děti 
z místní MŠ a na závěr přijde sv. Mikuláš s anděly a čertem. 
 V prosinci se někteří naši členové chystají na návštěvu městského divadla v Brně. 
V neděli 11. prosince se hraje muzikál pro děti O statečném kováři a v pátek 16. prosince 
nás čeká představení Mamma Mia. 
 Mezi vánočními svátky 28. 12. se uskuteční tradiční kuželkářský turnaj na Kuželkárně 
ve Vyškově.

Jménem celé jednoty Orel Drnovice u Vyškova přeji všem poklidnou adventní dobu, pože-
hnané vánoční svátky a v novém roce hlavně hodně zdraví. 

Ing. Michaela Boudná, sekretář jednoty           

Milé děti, milí rodiče, 

v letošním školním roce se do našich řad přidaly další vedoucí herniček a díky nim jsme 
pro vás zajistily celkem 7 pravidelných týdenních aktivit:

1.  Pondělí 9:00 – 11:00 Lvíčata s Jančou s Marťou
2.  Úterý 9:00 – 10:30 Mimísci s Evčou
3.  Úterý 15:30 – 18:00 Dráčci s Luckou
4.  Čtvrtek 10:00 – 12:30 Školkování s Markétou
5.  Čtvrtek 16:00 – 17:00 Francouzština s Hankou
6.  Pátek 9:00 – 11:00 Klubík s Míšou
7.  Pátek 15:30 – 17:30 Šikulkové se Silvou

Z velkého zájmu nejen vedoucích ale i maminek a tatínků s dětmi jsme nadšené. Vážíme 
si toho, že se k nám opakovaně vracíte. Vaše věrnost je odměnou dobrovolníkům za ener-
gii, kterou Kolokoči věnují.

Kromě pravidelných týdenních herniček, ve kterých si můžete mimo jiné vyzkoušet různé 
výtvarné techniky, jsme pro vás přichystaly několik úspěšných akcí.

Kolokoč
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V září proběhl Podzimní bazárek dětského a těhotenského oblečení a potřeb. Dle zájmu 
prodávajících, kterých bylo skoro sto, a taktéž velikého zájmu kupujících, kteří nakoupili 
neskutečné množství věcí, se bazárek opravdu povedl. Díky za to opět patří dobrovol-
nicím, které během dvou dnů roztřídily skoro 4500 kusů zboží tak, aby si každý kupující 
našel svůj vysněný kousek.

V říjnu proběhl druhý ročník výtvarné soutěže s názvem „Barevný podzim“. Sešly se 
překrásné výtvory dětí, které můžete obdivovat na obecní vývěsce. Vzhledem ke kvalitě 
dodaných obrázků jsme se rozhodly odměnit všechny účastníky, neboť si to všichni zas-
louží. 

V půlce října jsme si nemohly nechat ujít možnost zorganizovat pro děti a rodiče další 
akci, tentokrát venkovní. Dlabali jsme dýně, vyráběli jsme si lampióny, děti se vyřádily 
na hřišti a rodiče se ohřáli u svařáku. 

Listopad byl měsícem několika akcí. Na začátku listopadu proběhlo v Kolokočovně rodin-
né vánoční focení. Profesionální fotograf vykouzlil krásné fotografie pro všechny zájemce. 
A že jich bylo! Ve čtvrtek 10.11. jsme se vydali na lampionový průvod, který byl zakončen 
veřejnou zkouškou BabyBandy. Kolokočovna praskala ve švech a děti si vyzkoušely jaké 
je to zahrát si s opravdovou kapelou. O čtyři dny později proběhla další výtvarná dílna, 
kde  jsme si vyrobili podtácky zdobené mozaikovou technikou. Měsíc listopad pak zak-
ončila další výtvarná dílna, ve které jsme se vánočně naladily a vyrobily si adventní věnce. 

V měsíci prosinci nás čeká další výtvarná dílna a také Vánoční besídka s diskotékou, 
na které mimo jiné pro děti vystoupí Honza Hrubec se svým dřevěným divadlem. Účast-
níci shlédnou představení „Vánoční příběh, aneb cesta do Betléma“. 

Krom tohoto všeho, co jste mohli zažít a ještě zažijete v Kolokočovně, jsme pro maminky 
s dětmi navíc domluvily vánoční workshop v dílnách SOŠ a SOÚ Vyškov. 

A nakonec máme pro vás jednu důležitou informaci. Již nyní se můžete začít těšit 
a vymýšlet masku na „Dětský maškarní karneval“, který proběhne 5.2.2023 v Kulturním 
domě v Drnovicích. Těšit se můžete na animační program „Tommyho parťáci“, soutěže, 
balónkovou a bublinkovou diskotéku a další. Viz. plakát v příloze zpravodaje.

Pro více informací sledujte náš Facebook (Kolokoč, zapsaný spolek) nebo Instagram (ko-
lokoc_drnovice). A stále platí naše nabídka - Chcete vést vlastní kroužek nebo se jen tak 
scházet s kamarády v herně v čase, který si sami vyberete? Chybí vám prostory? Přidejte 
se k nám!

Za Kolokočky, Silva
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Colorful Music, z. s. v druhé půlce roku 2022

V druhé půlce letošního roku se nám podařilo zorganizovat všechny naplánované 
akce: EDEN Open Air Jam Session, BRUTAL Asfalt i nově zavedený Scarry Fest. Všechny 
hudení akce se vydařily, jen BRUTAL Asfalt, který měl proběhnout v parku, jsme kvůli 
nepřízni počasí přesunuli do Kulturního domu.

EDEN Open Air Jam Session. Akce proběhla v sobotu 3. 9. od 15:00 v zahradě EDEN 
za krásného počasí. Vystoupily výborné kapely Wood Vibration, Slaves of Passion, 
Purple Pickles, Balkon, Punkevní Jesvyně a Skeleton Creaking.. Jako každý rok byl 
EDEN pojat jako rockové loučení s létem nejen pro rockery. Hořel oheň k opékání 
špekáčků, bylo zajištěno pití. Všichni se těšíme na další ročník.

BRUTAL Asfalt. BRUTAL Asfalt jsme naplánovali na 17. 9., aby mohl proběhnout 
v parku. Kvůli chladnému a deštivému počasí jsme jej ale byli nuceni přesunout 
do kulturního domu. Chladné počasí se projevilo také v menší účasti návštěvníků. 
V nabídce bylo 5 druhů piv, které mohli účastníci ochutnat. Vystoupily kapely: Bound 
To Break, Cycles of Revocation, Severed1, Nomura a Slaves of Passion.

Scarry Fest. Jako novinku jsme letos uspořádali Scarry Fest 5. 11. od 19:00 ve spolk-
ové zkušebně. Někteří vystupující i návštěvníci dorazili v maskách, což podtrhlo 
námět tohoto podzimního festivalu i jeho termín v dušičkovém období. Kapely zah-
rály výborně a fanoušci vytvořili parádní atmosféru. Všichni jsme si to užili, díky. Vys-
toupily kapely: Caldera, Severed1, Punkevní Jesvyně a Skeleton Creaking.

Vybavení. V letošním roce se nám podařilo s přispěním obce rozšířit naše technické 
vybavení. Dle plánu jsme pořídili 4 aktivní odposlechové reproboxy, abychom měli 
možnost lépe ozvučit kapely přímo na pódiu a tím zajistili jejich větší pohodu při živé 
produkci.

Rok 2023. Příští rok zahájíme zastávkou TOUR 2023 kapel TITANIC a PAČESS v kul-
turním domě, kterým předskočí domácí Slaves of Passion a Punkevní Jesvyně. Dále 
bychom rádi na jaře uspořádali hudební otvírák ve zkušebně. A samozřejmě chys-
táme naše tradiční akce: Drnovické Asfalt, EDEN Open Air Jam Session. Uvidíme co 
bude na podzim, možná spojíme BRUTAL Asfalt a Scarry fest do jedné akce. Ale to je 
zatím hodně daleko před námi.

Snad nám zachováte i v roce 2023 přízeň a potkáme se na našich akcích u dobré živé 
muziky a točeného piva.

Přejeme Vám krásné, ničím nerušené prožití blížících se vánočních svátků. 
A do nového roku přejeme hlavně pevné zdraví a pořádnou porci živé muziky.

Colorful Music, z.s.



29Knihovna

Vážení spoluobčané, milí čtenáři.

Od léta, které jsme si užili doufám všichni, už uběhlo mnoho vody.  Přehoupl se nám 
i podzim se spoustou krásných slunečných dnů vybarvených všemi barvami a za chvíli si 
budeme užívat dny klidu a pohody u Vánočního stromečku.

Všichni si říkáme, jak ten čas letí a že to snad ani není možné, že tu už zase máme zimu. 
Jenže je to bohužel tak. Když je nám hezky, jsme zdraví, tak čas letí neúprosně. Smutek 
a trápení naopak čas zdržuje a každá minuta, hodina i den se zdají nekonečné. Nikdo není 
pánem času a koloběh života prostě takový je. Buďme rádi, že je to tak. Ano, zase jsem se 
rozepsala, ale to jsem prostě  já.

A nyní bych vám ráda přiblížila, co se za ten krátký čas událo v naší knihovně.
Od září se nám rozeběhly všechny mimoknihovní aktivity, které jsou víc a víc oblíbené 
a někdy se bojím, že nebudu schopná uspokojit všechny účastníky z důvodů omezených 
prostor knihovny. 
 Zatím vedou s rekordní účastí čtrnácti dětí a dvanáct maminek naše asi nejoblíbenější 
„S kočárkem do knihovny“. Je to super, že si postupně vychováváme naši budoucnost 
právě u nás.
 Dětské tvůrčí dílničky jsou pro mě velmi příjemným zpestřením při mojí práci. S dětmi 
se mohu realizovat, vyrábět všechny možné věci a tvořit krásné dekorace.
 V dospěláckých tvůrčích dílničkách jsme se od září věnovaly výrobě ozdob na náš 
Obecní vánoční strom. Podařilo se nám zpracovat i materiál, který se běžně vyhazuje. 
Doufám, že se vám dekorace budou líbit a možná vás i budou inspirovat. 
 Jako další akce máme jedenkrát v měsíci posezení pro seniorky v Úterním babinci 
u nás v knihovně a Senioři nelenoší, které se koná na DPS Drnovice. Tato dopoledne bý-
vají spíše o povídání, o zážitcích, ale hlavně o životních zkušenostech. Jsem ráda, že tato 
setkání trvají už mnoho let a další roky přetrvají.
 Jednou ze služeb, kterou knihovna nabízí, je rozvoz knih. Týká se především seniorů 
se sníženou pohyblivostí a nemocných čtenářů. V době covidové  této služby využívalo 
8o % čtenářů a díky tomu, jsme, jako jedna z mála knihoven na okrese fungovala téměř 
nepřetržitě a naši čtenáři nebyli ošizeni o to málo, co jim z běžného života zbylo. 
 V listopadu jsem k nám do knihovny pozvala moji kamarádku s pejskem Bekky, která 
si pro nás připravila velmi příjemné odpoledne pod názvem „Čteme pejskovi“. Proč dělá 
pejsek to nebo ono, co se může všechno naučit, jak se máme chovat my k němu a on 
k nám, co má rád a co ne, a spoustu dalších rad a dovedností. Tuto návštěvu bych velice 
ráda příští rok zopakovala.
 A v listopadu se v naší knihovně uskutečnila také porada profesionálních knihovníků 
okresu Vyškov. Kolegové knihovníci z Brna, Bučovic, Ivanovic, Rousínova, Slavkova a Vy-
škova měli možnost se seznámit s naší malou venkovskou knihovnou, která je sice malá 
rozlohou, ale jak knižním fondem, tak aktivitami patří k těmto profesionálním knihov-
nám. 



Protože je tento zpravodaj v tomto roce poslední, tak mi dovolte, abych touto cestou 
poděkovala paní starostce, panu místostarostovi, zastupitelům obce, radě obce a kole-
gům za veškerou podporu, které se naší knihovně dostává. Bez nich bychom nemohli 
v tomto roce nakoupit téměř 600 knih, pořádat kulturní a vzdělávací akce a provozovat 
mimoknihovní aktivity. 

Moc si toho vážím a věřím, že se naše knihovnická rodina bude i nadále rozrůstat.
 
Vám milí čtenáři a spoluobčané přeji krásné a kouzelné Vánoční svátky v kruhu rodiny 
a přáteli a v Novém roce 2023 spoustu zdraví, štěstí a lásky.  
         

Vaše knihovnice, Ladislava Růžičková

„Jednací protokol č. 1. o ustavující schůzi Čs. ovocnářsko - zahrádkářského sva-
zu základní organizace v Drnovicích konané dne 31. prosince 1967 v restauraci 
u Bednářů.“

Tímto úryvkem lze považovat založení základní organizace Českého zahrádkářského sva-
zu  Drnovice ( dále jen ZO ČZS).
 Z dobových materiálů, z výše citované schůze, p. František Tomšík vyslovil myšlen-
ku založit v naší obci spolek zahrádkářů.  Spolek se má zabývat pěstováním ovocných 
stromů, bobulovin, zeleniny a květin. Zahrádkáři „svou činností obohacují náš stůl vita-
míny a v zahrádkách, za okny, v pokojích, ale i na volných prostranstvích pěstují květiny pro 
zkrášlení prostředí.“ A tak se tedy všech 24 přítomných nadšenců rozhodlo pro založení 
spolku zahrádkářů v Drnovicích.
 Z výše citovaného úryvku, jež je více jak 50 let starý, lze vnímat lásku a vděčnost k plo-
dům a darům přírody a také zájem o své okolí Drnovic.
 Zajímavé je, že již v únoru 1968 se konala první přednáška – o zimním ošetření stromů, 
průklest starých ovocných stromů a přeroubování nevhodných odrůd za účasti 32 členů. 
Historicky první veřejnou akcí, připravovanou místními zahrádkáři, byla Výstava ovoce 
pořádána ve dnech 27. a 28. října 1968 na oslavu 50. výročí republiky Čsl. Akci navštívilo 
v obou dnech více než 500 návštěvníků a vystaveno bylo 197 vzorků. K vidění bylo 72 
druhů jablek, 12 druhů hrušek, 5 druhů vlašských ořechů a 1 mandle. Vystavovalo neu-
věřitelných 31 členů.
 Vážení čtenáři zpravodaje, malý výtah z historie spolku zahrádkářů v Drnovicích ukazu-
je, jak důležitou roli v životech našich předků hrál vztah a zájem o přírodu.
 ZO ČZS Drnovice s bohatou historií a nabytými zkušenostmi, stále pokračuje a stále na-
bízí pro své členy i širokou veřejnost poradenství, odborné přednášky, zájezdy. Na úrovni 
okresu Vyškov patří základní organizace Drnovice k 10 nejlépe hodnoceným organizacím. 
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Tradičně se účastníme oblastní výstavy ve Slavkově. Naši členi svými výpěstky podporují 
presentaci okresu na výstavě Flora Olomouc. V neposlední řadě se účastníme i okresních 
výstav ve Vyškově. Ta letošní se konala v prostorách Muzea Vyškov za podpory dalších 
organizací. Byla obohacena o prodej keramiky, zahrádkářských výpěstků a úvod výstavy 
otevřelo vystoupení dětí z mateřské školy.
 V Drnovicích mezi tradiční akce pro veřejnost, pořádané zahrádkáři, patří srpnová Vý-
stava ovoce, zeleniny a květin.  Koná se při příležitosti Svatovavřinecké pouti a ta letošní 
výstava zaznamenala velkou návštěvnost, za což Vám, milí návštěvníci moc děkujeme! Již 
tradiční Podzimní výstava ovoce, zeleniny a květin se konala 23.10.2022 a byla obohace-
na o aranžmá dušičkových vazeb. 
 I přes snahu naší organizace, v rámci propagace podzimní výstavy, byla návštěvnost 
podstatně menší než na výstavě pouťové. Na výstavu lze donést neznámé odrůdy ovo-
ce, které i dodatečně určíme. Po skončení výstavy probíhá degustace zajímavých vzorků 
s hodnocením. Je na škodu, že tato výstava nemá takovou návštěvnost občany Drno-
vic. Děkujeme tímto všem členům i obyvatelům Drnovic, kteří se účastní svými výpěstky 
těchto výstav.
 Po řadu let se i zahrádkáři v Drnovicích potýkají s generačním úbytkem členů. V letoš-
ním roce jsme po dlouhé době rozšířili naše řady o 5 nových mladých členů s přáním, 
že se snad blýská na lepší časy. Stávající počet členů ke konci letošního roku 2022 je 19 
členů.
 Zelenina i ovoce vypěstované na našich zahrádkách má úplně jinou chuť, než zakou-
pené v marketech. 
 Za organizaci zahrádkářů děkujeme Obecnímu úřadu v Drnovicích, který nám umož-
ňuje tyto výstavy pořádat v prostorách kulturního domu v Drnovicích.
 Vážení a milí, zveme Vás na veškeré akce konané naší organizací. Přijďte nás podpořit, 
pokochat se úrodou přírody a děkujeme Vám za dosavadní přízeň.
 Závěrem přejeme všem obyvatelům naší krásné obce hodně pěstitelských úspěchů 
a hlavně hodně zdraví do nového roku 2023.

Za výbor zahrádkářů: Jaromír Kubiš

O kouzelné moci drnovické slivovice

Aleje těchto stromů lemovaly snad odjakživa silnice spojující města i vesnice v naší kraji-
ně a polní cesty mezi lány polí. Nechyběly v zahradě žádného vesnického stavení. Švestka 
domácí, durancie a v současné době spousta nových odrůd slivoní. Jejich ovoce nachá-
zelo uplatnění v každé domácnosti jako důležitá složka potravy v různých formách. No 
a samozřejmě stejně nepostradatelný byl i d estilovaný produkt z ovocného kvasu. Nelze 
ovšem opomenout, že i ostatní ovoce lze stejně proměnit.
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Slivovice je spjatá s naší vesnicí snad odedávna. Možná by měla být ve znaku naší obce 
i švestka vedle teď už ne tak aktuální vinné révy. Ve svém příspěvku do zpravodaje (zima 
2019) “Drnovická slivovice na obou koncích světa a ohnivá voda v Ohňové zemi“ jsem 
psal o jejím putování po naší vlasti i vzdálených krajinách. V Antarktidě zahřála polárníky, 
v Ohňové zemi pomohla přežít trosečníkům.
 No a našim předkům v dobách dávných i nedávných pomáhala také přežít různé těžké 
životní úděly. Takový domácí lék na všechno. Do čaje na zahřátí, nebo i bez čaje. Ranní 
zdravotní štamprdlička jako prevence také všech nemocí. Také na mazání bolestivých 
kloubů a zad. A určitě znáte ještě spoustu dalších kouzelných vlastností tohoto moku. 
A nejen lidem ale i zvířatům pomáhá. Pamatuji si   z dětství   jednu léčebnou příhodu. 
Když někdy v noci dostal náš kůň břišní koliku, tak otec vzal koně na dvůr na rehabilitační 
procházku a k tomu flašku slivovice pro toho koně (no možná i pro sebe). A byl vylé-
čen. V domácí gastronomii určitě našla slivovice své uplatnění. Třeba při nakládání ovoce 
a výrobě domácích likérů, vaření a pečení.   Taková domácí zabíjačka se bez ní nemohla 
obejít. Ještě před svítáním za mrazivého zimního rána s clonou páry z kotle s vařící se 
vodou už čekala sada štamprdlí. Příchod řezníka byl signálem k prvnímu přípitku všech 
nedočkavých pomocníků. A celý průběh tohoto tradičního rituálu byl doprovázen prů-
běžnou konzumací podporující trávení tučného pašíka. Náš řezník pan Potáč z Lulče coby 
moudrý muž pil pouze po půlkách štamprdlí. A dožil se požehnaného vysokého věku.
 Sílu slivovice ocenili i sedláci během polních prací. Sekáči za chladného rána na orose-
né louce, během pochmurného podzimního počasí nebo v zimě v lese. No, a ještě v dří-
vějších dobách bez motorizované dopravy zastávali vlastníci koňských potahů funkci 
formanů. Rozváželi zboží po vzdálených jarmarcích. Dlouhé cesty v drkotajících vozech 
za každého počasí jim také pomáhala zpříjemnit plácačka ukrytá v kase teplého kožichu. 
Tu měl u sebe možná i legendární vápeník. Ale tady bohužel snad společně s únavou 
po dlouhé cestě přispěla k tragickému konci v žumpách. I dnes patří tato malá cestovní 
lékárnička často k nezbytné výbavě pro turisty a zimní sportovce.
 A ještě bych zmínil jednu příhodu. Před minulými parlamentními jsem se setkal 
s prof. Petrem Fialou . Věnoval jsem láhev slivovice s vinětou nesoucí hlavní znaky naší 
obce s přáním, aby mu pomohla k vítězství. Letos jsme se také setkali před komunálními 
volbami. Opět jsem mu věnoval stejnou láhev a pan premiér souhlasil s mým konstato-
váním, že opravdu drnovická slivovice dobyla Strakovu akademii. Snad mu její kouzelná 
moc pomůže řídit naši zem ku prospěchu nás všech.
 Nezbývá než si přát, aby nám tento náš tradiční a po generace osvědčený dar přírody 
pomáhal zvládat zdravotní neduhy, udržoval dobrou náladu a pozitivní myšlení. To je 
určitě nejlepší dárek pro blížící se Vánoce. Doufejme a věřme, že v příštím roce bude líp.

MUDr. Jaroslav Dvořák
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Jak jsem psal divadlo
Zdeněk Železný

V naší obci je zřízena organizace pod názvem Osvětová beseda, která má, mezi jiným, 
na starosti kulturní dům a vše, co se v něm odehrává. Velkou tradicí je v naší obci také 
ochotnické divadlo, které je organizováno právě Osvětovou besedou. Jsou tu pořá-
dány plesy, koncerty, a dokonce tu ČT natáčela seriál soutěže „Manželský pětiboj. 
Na prknech tohoto kulturního stánku jsme přivítali Karla Gotta, Yvetu Simonovou, 
Milana Chladila, Helenu Vondráčkovou, Helenu Růžičkovou, Pavla Dobeše, Felixe 
Holzmanna a mnoho dalších známých umělců. Jednou za mnou přišla členka výboru 
Osvětové besedy paní Zdeňka Vartová se sdělením, že se ve výboru o mém psaní 
bavili a napadlo je, že když píši pro děti knihy, zda bych také zvládl napsat pro děti 
i nějaké divadélko, nejlépe o zvířatech. Asi jsem danou výzvu trochu jinak pochopil, 
a tak jsem napsal sice divadélko pro děti, ale které by děti i samy hrály a celý děj jsem 
posadil do prostředí, všem místním známého, louky Budonice, ke studánce na okraji 
lesa. Nazval jsem jej „Čím je skládka pro zvířátka“. Divadélko je celé napsáno ve vá-
zaném verši a jsou v něm i dvě písničky. U jedné z nich jsem musel požádat autory 
písničky „Jede, jede mašinka“, a to prostřednictvím OSA (Ochranný svaz autorský), 
ke změně textu jejich písničky pro účel divadélka. Na svolení jsem čekal půl roku. 

Do děje vstupují děti, které se v roli zvířat a pozastavují se nad tím, jak se člověk 
nepěkně chová ke zvířatům, lesu a přírodě vůbec. Přitom se v něm objevují pouze 
zvířata, která žijí v našich zeměpisných šířkách. Zvířata tu mají sněm, kterému před-
sedá jako symbol moudrosti sova. Zvířata si k ní chodí stěžovat, co jim člověk zas 
provedl a jejich stesky sova, a někdy i sojka různě glosuje. Divadélka se nakonec uja-
la šikovná paní družinářka ZŠ Janka Holubářová a divadélko se odehrálo celkem 4x 
v zahradě naší ZŠ. Celkem jej u nás zhlédlo asi 400 malých i dospělých diváků, a to 
nejen z Drnovic. Po zkušenosti s dětmi vím, že děti mají pouze dvě hodnocení, a to 
buď je něčím zaujmete nebo ne. Nic mezi tím. Velice mě potěšila reakce dětí před 
představením, jako aby to někdo nezkazil, a pak hned po divadle padaly první otázky 
o tom, kdy zase budeme hrát. Zábavným se ukázal i můj dotaz k prvákům, kteří ještě 
neuměli číst, jak se role a roličky učili, a tak jsem se od nich dozvěděl, že se celý text 
učili odposlechem od starších sourozenců. Mým záměrem také bylo, aby se divadél-
ko vešlo do jedné vyučovací hodiny, protože děti neudrží delší pozornost. Proto mají 
ve školách všechny vyučovací hodiny 45 minut. Divadlo se hrálo již na mnoha mís-
tech v republice a já klidně poskytnu scénář všem, kdo projeví zájem divadélko hrát. 
Jako odměnu za scénář beru pozvánku na premiéru. Nejdále jsem na divadélko jel až 
do Žamberku. Divadélko jsme nakonec umístili s paní Vartovou i na DVD i za pomoci 
jejího manžela Petra. Panu řediteli ZŠ Mgr. Miroslavu Zemánkovi jsem půjčil kameru, 
aby celý děj divadélka zaznamenal.
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Pro ilustraci přidávám malý úryvek z divadla, kdy se objeví jezevec a říká:

„Já jsem starý jezevec,
že rád spím je moje věc.

U vchodu jsem našel dekl,
- ještě asfalt po něm tekl.

Chtěl jsem utéct a v tom kvaltu,
tlapkou šlápl do asfaltu,

                                          a teď nevím, kam se schovat?          Sojka na něj křičí:
Bude se tu asfaltovat?

Po prázdninách jsem všem protagonistům, včetně režie a kamery předal v ředitelně 
naší ZŠ na památku DVD se záznamem divadélka. To, co dělám, tak dělám spíš pro 
radost z toho, že se něco povede a má to smysl. Sice mě malinko zamrzelo, že se 
o tom ve Zpravodaji z prostředí školy nenašla ani čárka, tak jako, když jsem celé třídě 
prváků věnoval, asi třicet mých knih „Svět jako na dlani“ Nebo jsem dával další svoje 
knihy do školní knihovny. Podobnost, situace byla, nevím, zda náhodná, i v MŠ.

Na závěr ale musím také poděkovat a pochválit Obecní úřad, v čele s paní starostkou 
JUDr.Zuzanou Hermanovou za finanční i propagační podporu mé činnosti. Jako dík 
jsem dal odkaz na stránky obce na svůj web: https://www.zdenekzelezny.cz 

  Přeji Vám i Vašim dětem hezký den.

Bratři Burianové
Josef Bébar

V letošním roce slaví místní fotbalový klub FK Drnovice 90. výročí od založení fotba-
lového klubu.
 Mezi první hráče tohoto klubu patří také Antonín Burian (Tonica) 13.6.1920-
24.9.2003 a Miroslav Burian (Cyrda) 1922-1959. Starší Antonín hrával v útoku a mladší 
Miroslav byl brankařem. Oba bratři patřili dlouhá léta mezi opory klubu. Starší Anto-
nín studoval gymnázium ve Vyškově a mladší Miroslav se vyučil v Drnovicích u firmy 
Zachoval instalatérem.
 Antonín Burian z důvodu uzavření vysokých škol v roce 1939 nemohl dále pokra-
čovat v dalším studiu na vysoké škole. Během druhé světové války byl totálně nasa-
zen v Lutíně u firmy bratři Sigmundové jako úředník a současně hrál fotbal za místní 
klub SK Sigmund Lutín. . Byl zapojen v odboji a po odhalení jeho činnosti v odbojové 
činnosti byl odsouzen na 2 roky vězení. Tento trest si odpykával až v rakouském měs-
tě Maribor. Po ukončení vězení se vrátil zpět do Lutína. Stále se věnoval svému oblí-
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benému sportu a přešel na katedru tělocviku Univerzity Palackého v Olomouci. Poz-
ději pracoval v Olomouci v několika dělnických profesích, ale na fotbal nezanevřel, 
postupně byl trenérem několika fotbalových mužstev  jako TJ Železárny Prostějov, 
poté co byl zaměstnán na gymnáziu v Uničově trénoval také SK Uničov. Pravidelně 
když navštívil Drnovice na pouť, ještě nastupoval v pravidelném pouťovém zápase 
starších pánů. Antonín Burian byl celý život úzce spjat ze sportem, hlavně však s fot-
balem.
 Mladší bratr Miroslav Burían, který celou svou fotbalovou kariéru strávil v brance. 
Z Drnovic za II.světové války přišel za starším Antonínem do Lutína,kde pracoval v to-
várně a stával v brance fotbalového klubu v Lutíně. V roce 1946  ho objevila v Lutíně 
tehdejší prvoligová Viktoria Plzeň a  v sezoně 1946/1947 stál v brance tehdy prvoli-
gové Viktorie Plzeň. Po ukončení působení v Plzni se vrátil zpátky do Lutína a v roce 
(xx-xx) tragicky zemřel.

Zdroj : Encyklopedie našeho fotbalu Jindřich Horák , Lubomír Král „ LIBRI“ Praha 1997
fotografie paní Eva Střelcová.
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Společenská kronika

Mathias Filipi

Josef Vystavěl

Karolína Pýchová     

  

Vítáme do života (červenec – říjen 2022)

Svatopluk Hudec

Marie Štéblová

Jiří Kopecký

Anežka Slavíková

Josef Šimeček

Růžena Dvořáková

Jana Palásková

Božena Musilová

František Tymonek

Jan Medřický – Kristýna Kútna

Pavel Pilch – Marie Strejtová

Richard Navrátil – Zdeňka Streitová

Radek Valášek – Věra Klečková

Daniel Banďouch – Hana Valníčková

Tomáš Ivachov – Ivana Mlýnková

David Holub – Věra Kusalová

Ondřej Drnovský – Markéta Horsáková

Mojmír Barák – Anna Bahenská

Andrej Jazejček – Marzena Jowita Botuszan

Michael Sedláček – Klára Hodulíková

Josef Pohanka – Jana Gregorová

Ondřej Vavřina – Lenka Bučková

Radim Sýkora – Gabriela Reicheltová

Martin Suchý – Karolína Dlouhá

Michal Brabec – Radmila Konopková

Patrik Zatloukal – Aneta Jarůšková

Opustili nás navždy (červenec – říjen 2022)

Světlana Petrová
matrikářka
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Žehnání kříže



       

Vážení občané,  
  

sdružení Česká katolická charita, diecézní charita Brno vyhlašuje   
  
 

„Tříkrálovou sbírku 2023“  
  

V naší obci proběhne sbírka  
  

v sobotu 7. ledna 2023, případně v neděli 8. ledna 2023  
   

Posláním sbírky je shromáždit finanční dary na pomoc sociálně 
slabším lidem, pomoc seniorům, matkám s dětmi v tísni, obětem válečných 
konfliktů apod. Česká katolická charita Vám děkuje za Vaši ochotu pomoci.  

 Zároveň Vás upozorňujeme na nebezpečí falešných koledníků.  
  

Naše skupinky, převážně tří koledníků, doprovází vedoucí 
skupinky, který má průkazku charity a je z Drnovic. Koledníci nosí 
plastové pokladničky zapečetěné obecním úřadem Drnovice.  

  

Sraz koledníků je před kostelem svatého Vavřince 
v sobotu 7. ledna 2023 v 8:30  

    

Děkujeme předem za Vaši štědrost a vstřícnost.  
     

                                                        Ing. Renata Kramářová, BA                                                                                       
asistent sbírky  
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